
PROTOKÓŁ  NR X.V11/2016  
z sesji Rady Miejskiej w Wezorzynie 

odbytej 22 czerwca 2016 roku, w sali konferencyjnej  
Urzędu MiejsIdego w Wei!przynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 22 czerwca 2016 roku rozpoczęła się  o 
godz. 15:00, a zakończyła o godz. 18:05. 

W sesji udział  wzięło l 5 radnych, na stan 15 - stu — zgodnie z. listą  obecności stanowiącą  
załącznik nr ł  do niniejszego protokohL  

J.  Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie_gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję  otworzył  i jej obradom przewodniczył  p. Jan Mazuro •- Przewodniczący Rady. 

Pan. Ja Mazur() Przewodniczący Rady Miejskiej - Dzień  dobry, proszę  Państwa o ciszę. Witam 
wszystkich przybyłych otwieram XVII sesje Rad.y Miejskiej w Węgorz-ynie. Witam przybyłych 
gości dzisiaj mamy troszkę  gości a zacznę  od Starostwa Pana Starostę  Pana Pawła Marka, 
członka Zarządu Pawła Jarka Żuka dla równowagi dwóch Księży Proboszczów jeden z Runowa, 
drugi z Sielska Ks. Janusza Kaspra i Ks. Henryka Melerskiego. Witam Radnych powiatowych 
naszych Pana Gwoździa i Pana Drozdowskiego. Witam nowego Sołtysa w naszym składzie 
dzisiejszego posiedzenia. Został  wybrany wczoraj na cześć  oficjalną  powitania to myślę, że 
przyjdzie porana przyszłej sesji pożegnany starego sołtysa, który złożył  rezygnację, ale dyskusja 
będzie przy punkcie uchwały Pan Malec. Witam Sołtysów wszystkich do tej pory, 
Przewodniczącego Rady Osiedlowej, mieszkańców naszej gminy, bo widzę, że też  są. Kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej, bo dzisiaj będzie dyskusja w temacie naszego ośrodka, Pani 
Dyrektor Biblioteki Publicznej, Dyrektorzy Szkół  to mają  zajęcia w szkołach. Witam Was Radni 
wszyscy, bo godzina popołudniowa, jesteśmy w komplecie, Pani Burmistrz w swoim składzie z 
Panią  Sekretarz, Panią  Skarbnik i Panem mecenasem, prasa to pewnie dojedzie. albo skorzysta z 
nagrania. Część  powitalną  byśmy już  zakończyli, ale na podstawie listy obecności stwierdzam, 
że jest nas 15 — ścioro Radnych także nasze obrady będą  prawomocne 

- lista obecności gości — stanowi załacznik nr 2 do niniejszego protokołu 

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno --stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

b) przedstawienie porządku sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Radni i Sołtysi otrzymali porządek sesji, czy są  uwagi do 
proponowanego porządku dzisiejszej sesji?. Nie widzę, kto z Radnych jest za przyjęciem. 
porządku obrad dzisiejszej sesji? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, 
glosowało: 
Za — 15 
Przeciw — O 
Wstrzymali) się  — O 
Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej —porządek obrad został  przyjęty 
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PORZĄDEK OBRAD 
XV11 sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na środę  22 czerwca 2016 roku na godzinę  15:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XVI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 19 maja 2015 

roku 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

3. Informacje: 
a) Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2015 roku—

druk nr 1  
b) Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za rok 2015 

druk nr 2 
c) Informacja z działalności Urzędu Miejskiego w Węgorzynie za 2015 rok - druk nr 3  
d) Informacja z realizacji uchwał  Rady Miejskiej w Węgorzynie — VII kadencja (od 

października 2015 do marca 2016 roku) druk nr 4  
e) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Podjęcie uchwal w sprawie: 
1) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Węgorzynie 

— druk nr  
2) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Chrzciciela w Sielsku — 

druk nr 6 
3) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w Runowie 

druk nr 7 
4) zmieniająca uchwałę  w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Węgorzyno —  druk nr 8  
5) zmieniająca uchwałę  Nr XVI/128/2016 Rady Miejskiej w Węgorzynic z dnia 19 maja 

2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakres świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian. za  uiszczoną  przez właściciela nieruchomości opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz trybu i sposobu zgłaszania przez 
właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez 
przedsiębiorcę  odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez 
prowadzącego punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych — druk nr 9 

6) zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso — druk nr 10 

7) mian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2016— druk nr 11  
8) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2016 — 2023 - druk 

nr 12  (projekt uchwały zostanie rozdany na posiedzeniu Komisji BudZctowo --
Gospodarczej oraz Komisji Społeczno — Oświatowej w dniu 20.06.2016 r.) 

9) zaciągnięcia kredytu bankowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 
Węgorzyno druk nr 13  
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V. 1, Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy 
Węgorzyno za rok 2015 (Sprawozdanie Radni otrzymali w terminie wcześniejszym) 

a) przedstawienie uchwały Nr C.201.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna. 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wegorzyno za. 2015 rok oraz informacji o stanie 
mienia — druk nr 14 

b) przedstawienie opinii stałych Kon3isji Rady Miejskiej — druk nr 15  (opinia Komisji 
Rewizyjnej) 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowc2o oraz zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu niny Węgorzyno za 2015 rok — druk nr 16  

1 Absolutorium dla Burmistrza Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2015 r. 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Węgorzyna - druk nr 1.7 

b) przedstawienie uchwały Nr CL.288.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Węgorzynie w sprawie udzielenia Burrnistrzo-wi Węgorzyna absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za rok 2015 — 
druk nr 18 

e) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu. wykonania budżetu za. rok 2015 — druk 
nr 19 

VI. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

VII. I nformacje Przewodniczącego Rady o działaniach pod jętych w okresie 
międzysesyjnym 

VIII. Wolne wnioski i komunikaty 

IX. Zakoóczenie obrad 

c) przyjecie protokołu z posiedzenia XVI sesji Rady Miejskiej w Weeorzynie z 19 maja 2016 
roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie — przyjęcie protokołu z posiedzenia XVI sesji 
Rady Miejskiej w Węgorzynie z 19 maja 2016 roku. Protokół  tworzył  się  praktycznie długo, bo 
jest sporo stron z niego i praktycznie on został  opublikowany w godzinach nocnych dzisiejszego 
dnia. Także jest na internecie a część  papierowa jest w biurze Rady praktycznie, kto chciał  się  
zapoznać  to w każdym momencie może się  zapoznać. Zapytam, czy ktoś  ma uwagi do protokołu 
z poprzedniej sesji?. Jeżeli nie widzę, to przejdziemy do glosowania, kto z Radnych jest za 
przyjęciem protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 19 maja? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za — 14 
Przeciw — O 
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Wstrzymało się  — 

11. Interpelacje,  wnioski i zapytania Radnich 

Pan Jan Maturo Przewodniczący Rady Miejskiej — Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych, 
proszę  o interpelacje Radnych Pani Radna Kata 

Pani Radna Grażyna Kata — 

1. składam interpelację  dotyczącą  czystości i wykaszania traw. Chodzi mi o następujące 
tereny przy ulicy Runowskiej między apteka. Pana G-utkowskiego a byłym zakładem 
zbożowym. Tam jest teren taki bardzo zarośnięty, nieestetyczny nie wiem, do kogo 
należy teren. Linia brzegowa przy chodniku jest wykoszona przez Zakład Usług 
Komunalnych a wkraczając w głąb to są  takie zaniedbania 

2. Następny teren to po byłych zakładach zbożowych tam jest teren nie wiem, kto jest 
właścicielem, teren jest nieuporządkowany i zarośnięty bardzo wysoką  trawą  

3. Trzeci teren przy ulicy 3 Maja obok posesji Państwa Kozłów tam tez jest taki teren bardzo 
nieestetyczny i też  zarośnięty krzakami i trawą, dziękuję  

Pan Jan Mazur° .Przewodniczący Rady M4jskiej dziękuję  Radnej, proszę  Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górnia.k — 

1 	Kilka dni temu był  deszcz i studzienka na przepuście popłynęła zostało to już  naprawione, 
ale ta awaria nazwałabym katastrofa budowlana, bo to jednak budowana ta studzienka. 
Ta studzienka uwidoczniła kilka rzeczy, które należałoby według mnie poprawić. 
Pierwsza rzecz przepusty, przepusty powinny być  drożne szczególnie te przepusty, które 
odbierają  wodę  z głównych rowów. Takich rowów np, jest w Sielsku jest to główny rów, 
gdy naprawiono tą  awarie to po prostu zrobiono to tylko z jednej strony. Mam prośbę  
żeby zrobić  przegląd wszystkich przepustów, które są  w gminie i które odprowadzają  
wodę  z głównych rowów. Powinny być  oczyszczone i wykoszone, zwykła konserwacja. 
Takiej konserwacji nie przeprowadzono np. w Sielsku mam zdjęcia podobno nie czyta 
tutaj ten komputer tych zdjęć. Natomiast trawa jest wyższa ode mnie to możemy sobie 
wyobrazić  nie wiem, co by się  działo, gdy będą  większe, intensywniejsze opady. Do 
połowy jest zamulone, czyli należałoby to oczyścić  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej,— w którym to jest miejscu w Sielsku? 

Pani Radna Barbara Górniak — tam gdzie teraz była ta awaria 

Pani Marla Ban asik Sekretarz Gminy — tam na drugiej kolonii po lewej stronie jak się  jedzie do 
Mielna 

Pani Radna Barbara Górniak — w stronę  Chwarstna 

Następna sprawa to jest, jeżeli jest awaria tak jak tutaj wyrwa w drodze i czym teraz to 
zabezpieczyć  a zabezpieczyć  trzeba natychmiast, jeżeli by jechał  ciężarowy samochód, 
albo byłyby opady deszczu a spodziewaliśmy się  opadów deszczu tak przynajmniej były 
prognozy to mieliśmy problem tutaj z sołtysem, czym to zabezpieczyć  a więc jakieś  
patyki, jakaś  kamizelka przeciw odblaskowa, taśma od kogoś  tam pożyczona, czyli w 
razie jakiś  nagłych sytuacji to nie marny, czym to zrobić. Więc moja prośba jest taka żeby 
każde sołectwo zostało wyposażone w takie elementy, które mogłyby zabezpieczyć  
ewentualne jakieś  przeszkody, usunięcia wyrwy, zwalenie drzewa na jezdnię  zanim 
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przyjedzie straż, zanim przyjedzie ktokolwiek na sołectwie, jeżeli możemy to szybko 
zrobić, jeżeli mamy, czym zrobić  

3. Jeszcze uwaga do tej poprawioną  tą  studzienkę, natomiast ta studzienka moim zdaniem 
to w ogóle nie wiem, dlaczego ta studzienka tam jest, ale jest to dobrze niech sobie ona 
już  tam będzie, dlatego ze zlewnia jest z dwóch stron. Lokalizowanie studzienki 
odbierającej wodę  jest zasadne wtedy, kiedy nie ma możliwości odprowadzenia tej wody 
winny sposób. A ta droga jest tak usytuowana, że spokojnie można ta wodę  odprowadzić  
poboczem, bo są  po prostu skarpy tak, czyli należałoby ściąć  pobocze, ewentualnie zrobić  
korytka i przed tą  studzienką  z jednej strony to pobocze zostało ścięte bardzo dobrze;  bo 
ta woda będzie wcześniej uciekała i szukała ujścia. Natomiast z drugiej strony tego nie 
zrobiono 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Basiu proszę  o szczegóły 

Pani Radna Barbara 661-lilak — z drugiej strony tłumaczę  żeby było wiadomo, o co chodzi. z 
drugiej strony ścięto także pobocze 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — jak zajmie się  pracownik urzędu to 
wytłumaczy Pani. szczegóły Radni przyjmują  tą  interpelację, że jest problem z odbiorem wody 
na studzience 

Pani Radna Barbara Górniak— dobrze, więc ja bym prosiła żeby to poprawić  

4. następna sprawa to jest lampa koło przystanku autobusowego w Sielsku tam gdzie dzieci 
wsiadają  do autobusów, żeby ta lampa tam była 

Pani Monika Kut'rninska Burmistrz Węgorzyna — jest słup może? 

Pani Radna Barbara Górniak — jest 

.Pan Tadeusz Słominski Sołtys Sołectwa Sielsko jest 

Pani Radna Barbara Górniak — chodzi tylko o lampę, dziękuję  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Radnej, proszę  o następne pytania, 
interpelacje Radnych. Radny Nowacki 

Pan Radny Łukasz Nowacki — 

Ł  Pani Burmistrz moje pytanie może będzie troszeczkę  takie abstrakcyjne chciałbym je 
zadać. Doskonale zdajemy sobie sprawę, że Polska Reprezentacja Narodowa Piłkarska 
wyszła z grupy przed nami l/8 finału później mamy nadzieję, że dalsze etapy finału. To 
jest historyczna chwila po raz pierwszy wygrywamy mecz na Euro, strzelamy bramki. 
Czy nie warto by było pomyśleć, aby zorganizować  takie publiczne oglądanie meczu. 
Teraz pewnie przed sobotą  nie zdążymy. Ja sobie zdaję  sprawę, że to jest kwestia praw 
autorskich na odtwarzanie, kwestia zabezpieczenia imprezy masowej itd.. Być  może, 
chociaż  rozeznać  temat mi się  wydaje, że warto ludzie by się  zintegrowali i w dobrym 
celu może byśmy pomogli tym naszym orłom gdzieś  tam do finału nawet dotrzeć. Także 
proszę  rozeznać  temat ja siebie z.daję  sprawę, że to koszty nie małe będą  

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Radnemu, jesteśmy w punkcie 
interpelacje. W interpelacjach proszę  Radny Szostakiewicz 

Pan Radny Marcin Szostakiewicz - 
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1. mam dwa pytania do Pani Burmistrz na zeszłorocznych sesjach bodajże w sierpniu 
składałem dwie interpelacje odnośnie drzewa w parku, które tak stopniowo się  przechyla. 
Pytanie zasadnicze takie, co w tej sprawie się  dzieje?. Jeżeli coś  się  komuś  stanie to w 
tym momencie to już  się  tak śmiać  nie będziemy 

2. a druga interpelacja dotyczyła oświetlenia ulicy Łąkowej przed chwileczką  przed sesją  
rozmawiałem z mieszkańcem tamtej ulicy, który mnie poinformował, że sprawa jest 
nadal niezałatwiona nadal jest to oświetlenie wadliwe 

3. ze spraw teraźniejszych kolejną  interpelacją  to jest takie pytanie, jakie zasady ruchu 
drogowego obowiązują  w tym momencie na osiedlu 40 lecia?. Wiadomo, że tam teraz 
trwają  praca remontowe dróg, ale nie ma tam żadnego znaku typu strefa zamieszkania 
ani innych chodzi tu o temat skrzyżować, bo dochodzi do nieporozumień  między 
kierowcami z tego, co widzę  to nie wszyscy tolerują  to, ze obowiązuje zasada prawej 
ręki, ale inni jadą  po staremu, że tak powiem sobie drogę  asfaltową  wyznaczyli, jako 
główną. 

4. Też  o tym rozmawiałem z jednym z mieszkańców, który poprosił  żeby zapytać  odnośnie 
Pań, które odwożą  dzieci autobusami szkolnymi do tutaj naszych gminnych 
miejscowości. Tutaj sytuacja ma miejsce tego typu, iż  jeden z naszych mieszkańców, 
który, na co dzień  przewozi kruszywo samochodem ciężarowym zwrócił  uwagę  na to, iż  
te dzieci przykładowo w miejscowości Wiewiecko bez opieki potxafią  wybiec z autobusu 
i przebiec na drugą  stronę  a żeby tutaj jakąś  uwagę  tutaj temu poświecić  i tym Panią  czy 
tam właściwy nadzór jest nad tymi dziećmi sprawowany 

5. i taka pośrednia interpelacja związana z tym to taka prośba o wystąpienie do Zarządu 
Dróg Powiatowych żeby wprowadzić  zakaz ruchu rowerów na tej drodze powiatowej 
Węgorzyno — Runowo Pomorskie. Tam tez jest ładny chodnik wiadomo jak jest z tymi 
ciężarówkami też  tam może się  kiedyś  nieprzyjemnie skończyć, to tyle dziękuję  bardzo 

Pan Jan Mazur° Przewodniczqcy Rady Miejskiej — dziękuję  Radnemu Szostakiewiczowi, jeżeli 
nie ma interpelacji Radnych to proszę  o pytania i problemy Sołtysów a przepraszam, bo jeszcze 
Radna się  zgłosiła do interpelacji 

Pani Radna Marta Kaczmarek — 

1. 	to jest pytanie czy gmina .poczynila jakieś  kroki, aby przedłużyć  umowę  funkcjonowania 
starego przedszkola, bo było wiadomo, że do końca sierpnia mają  zgodę  na 

• funkcjonowanie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczacy Rady Miejskiej dziękuję, Radny Szymko 

Pan Radny Jan Szymko na ostatniej sesji był  temat dziur w drogach powiatowych i naszych 
gminnych i na dzień  dzisiejszy te dziury zostały załatane zarówno przez powiat jak i przez naszą  
gminę. Na terenie tam gdzie składałem informację  na temat dziur Sołectwa Mieszewo, 
Zwierz,ynek po tygodniu zostało wykonane także podziękowanie zarówno dla Starostwa, bo i 
zakrzaczenia są  wycinane i za polatanie tych dziur 

Pan Jan Mazuro Przewodniczacy Rady Miejskiej — dziękuję  Radnemu mówi o terenie swojego 
działania pewnie. Wracamy do pytań, czy problemów Sołtysów proszę  w tym momencie Sołtysi, 
jeżeli są  pytania Sołtys z Cieszyna 

Pan Mariusz Rataj Sołtys Sołectwa C'ieszyno • - 

1. odnośnie dziur między Cieszynem a Winnikami jeszcze nie 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy • - jeszcze nie 
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Pan Mariusz Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyn° w razie jakiegoś  nieszczęśliwego wypadku na 
20 tamtędy jest ruch puszczany, jako objazd także należałoby to zrobić  

Pani Marła Banasik Sekretarz Gminy — planują  to w sobotę  zrobić  

Pan Mariusz Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - podobnie jak Pani Basia to u mnie wypłukało w 
przepuście na tych dwóch zakrętach tutaj bliżej dworca głównego w Cieszynie pobocze tam się  
asfalt oberwał  także tam się  bardzo zwę  żyło, dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Sołtysowi, czy są  jeszcze inne 
jakieś  pytania Sołtysów?. Kończylibyśmy punkt interpelacje, wnioski i zapytania Radnych, ale 
tym momencie w uzgodnieniu z Panem Starostą  udzielę  Panu Staroście głosu myślę, że to nie 
będą  pytania ani interpelacja Pana Starosty, ale proszę  Panie Starosto 

Pan Paweł  Marek Starosta Powiatu Lobeskiego — to nie będzie interpelacja Panie 
Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Burmistrz, Szanowni goście do powiatu łobeskiego dotarła 
bardzo dobra informacja, która cieszy a mianowicie awans Waszego Klubu sportowego „Sparta 
Węgorzyno" do rv ligi zachodniopomorskiej, dlatego też  zgodnie z wolą  Wydziału Sportu 
jesteśmy tutaj, aby Panu Prezesowi, na ręce Prezesa pogratulować  jest to dla nas wielki zaszczyt 
dla całego powiatu. Chcielibyśmy życzyć  wielu sukcesów w nadchodzących rozgrywkach i 
jeszcze większych awansów do wyższych lig, czy jak tam się  nazywa, bo ja nie powiem 

- zgromadzenia zaczęli bić  brawa, Pan Paweł  Marek - Starosta Powiatu Lobeskiego oraz Pan 
Krzysztof Gwóźdź  - Radny Powiatu Łobeskiego wręczyli dla Pana Marcina Szostakiewicza 
puchar oraz gratulacje - 

Pan Radny Marin Szostakkwicz — dziękuje Panie Starosto tylko w uzupełnieniu chciałbym 
dodać, że jest mi niezmiernie miło i w imieniu zarządu, że tutaj władze Starostwa nawet, że tak 
powiem dostały taką  informacje i postanowiły też  to nagrodzić  w ten sposób, jaki tutaj mamy 
okazję  widzieć. Ze swojej strony jestem tylko w stanie zapewnić, że będziemy dumnie 
reprezentować  w województwie zachodniopomorskim Ominę  Węgorzyno i Powiat Lobeski, 
dziękuję  jeszcze raz 

Pan Paweł  Marek Starosta Powiatu Łobeskiego gratuluję  

- zgromadzeni zaczęli bić  brawa - 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — kończymy punkt interpelacje, wnioski i 
zapytania, wystąpienia Starostwa 

III. Informacje: 

a) Informacji z działalności Ośrodka Pomocp Społecznej w Węgorzvnie w 2015 roku — druk 
nr J. 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — pierwsza to jest informacja z działalności 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2015 roku. Tą  grubą  teczkę  informacji z 
działalności ośrodka Radni otrzymali, Sołtysi proszę  o pytania, bo informacja jest szczegółowa 
i praktycznie jest tam dużo, ale proszę  dopytać, bo na komisjach były pytania. Proszę  Radni, 
jeżeli nie ma dyskusji to ja dla rozruszania, proszę  Radna Sławska 

Pani Radna Maria Sławska — bo teraz jest ten program 500 plus prawda i czy dużo w 
Węgorz,rnie Judzi złożyło? i jeszcze jest taka bardzo istotna sprawa interesuje mnie, bo wiem, że 
dużo osób z różnych rodzin czasami jest tak, że te pieniądze nie są  wydatkowane w odpowiedni 
sposób. Czy będzie jakaś  kontrola, przecież  to są  alkoholicy różni ludzie czy będzie jakaś  
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kontrola nad tym, że te pieniądze pójdą  faktycznie na to, co powinno być, jak to będzie 
kontrolowane, że pójdą  na dzieci na to, co powinno być  a nie na inne sprawy. jak to po prostu 
wygląda.? 

Pan Jan Mazuro Przewodnicz qcy Rady Miejskiej — dziękuję, myślę, że można odpowiedzieć  to 
dotyczy tego roku, ale to jest temat ważny, bo my potem mamy sprawozdanie z budżetu a ja 
oczekuję  potem Pani Skarbnik, bo to też  w lym temacie, czy te pieniądze przekładają  się  na spłatę  
zadłużenia tych mieszkańców?. Proszę  Pani Kierownik 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — 500 plus w tej chwili mamy 
400 wnioskodawców to jest kwota 1.200.000,00 zł  wypłata - kwiecień, maj, czerwiec jest ta 
wypłata realizowana. Szacowaliśmy więcej dokładnie to jest, ponad 400, bo w tym jest 60 drogą  
internetową. tj . 460 a w czerwcu były jeszcze 3 to dokładnie 463 złożone są  realizowane głównie 
przelewem, gotówkowe są  przez kasę  w mniejszym stopniu tam chyba około 90 wnioskodawców 
jest w gotówce. Jeżeli chodzi o kontrolę  to ustawodawca nie zobowiązywał  do kontroli, w decyzji 
nie mamy prawa zawrzeć  takiej informacji, ze te środki będą  kontrolowane przez organ wydający 
decyzję. jednak jest taki artykuł  w ustawie, który mówi wyraźnie, że w przypadku 
marnotrawienia tych środków te pieniążki, czyli to świadczenie może być  przyznane w formie 
rzeczowej a to marnotrawienie może zgłosić  każdy obywatel jak każdą  inną  nieprawidłowość  
czy tam. nawet przestępstwo, ale każdy obywatel ma prawo to zgłosić  także, jeżeli ktoś  widzi na 
swoim sołectwie takie sygnały oczywiście pracownicy socjalni w swoich rejonach mają  na 
uwadze te rodziny, w których mogłoby zachodzić  to marnotrawienie czy po prostu 
wydatkowanie środków akurat nie na ten ccl, na które to świadczenie jest przyznawane. 
Generalnie jest świadczenie przyznawane na dziecko, opiekunowi prawnemu, czyli rodzicowi 
lub względnie innemu opiekunowi prawnemu przez sąd ustanowionemu te świadczenia są  
przyznawane nie jest określony cel, na co przysługuje. Jest po prostu przyznane przysługuje 500 
zł  na drugie a na pierwsze ze względu na dochód zgonie z ustawą. Owszem marny taką  
możliwość  rzeczówki zamiany pieniążków na formę  rzeczową  w przypadku marnotrawienia. To 
musi być  zgłoszenie, konfrontacja, przesłuchanie świadków W obecności strony i wtedy jest taka 
możliwość  

Pani Radna Maria Sławska —jaki to jest artykuł, bo Pani mówiła o tym artykule. 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — jest, artykuł  nie znam.  na  
pamięć  ustaw 

Pani Radna Maria Sławska — dobrze jeszcze jedna sprawa, bo ludzie mają  zadłużenie za światło 
za wodę  różne i jeżeli dostaną  to świadczenie 

Pani Halina jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej świadczenie to nic podlega 
egzekucji. Świadczenia rodzinne z ustawy o świadczeniach rodzinnych, fundusz alimentacyjny 
i świadczenia wychowawcze nie podlegają  egzekucji komorniczej 

Pani Radna Maria Sławska po prostu dobra wola zechcą  zapłacą  za zaległości nie zechcą  nie 
zapłacą, dobra wola tych ludzi 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — dobra wola tych ludzi i 
informacja, bo jeżeli organ np. gmina napisze czy da sygnał  nawet telefoniczny, że ta rodzina ma 
zaległości to pracownik socjalny ma prawo tam zajechać, porozmawiać  i podjąć  działania. To 
nie jest tak, że my nic nie możemy zrobić. Możemy działania podejmować, ale przy tej formie 
rzeczowej musi być  zgłoszenie, przesłuchanie, procedura cała wszczęcie postępowania w 
sprawie zmiany decyzji przy marnotrawieniu, ale jeżeli są  takie sytuacje tak normalnie tak jak w 
stosunkach takich międzyludzkich między instytucją  a obywatelem jest telefon, jest zgłoszenie 
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Pan Jam Mazura Przewodnkzący Rady Miejskiej — Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak — czy wszystkie rodziny będące pod opieką  Ośrodka Pomocy 
Społecznej a uprawnione do skorzystania z programu 500 plus złożyły stosowne wnioski? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — tak 

Pani Radna Barbara Górniak — dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej —jeszcze dopytam informacja za ubiegły rok, 
co dzieje się  z funduszem alimentacyjnym?. Czy odzyskujemy pieniądze od tych alimenciarzy 
nic ubliżając im, czy zadłużenie nadal rośnie?. Bo z danych tutaj wynika, że rośnie szybko a Ci 
ludzie to wiem, że funkcjonują, mają  dochody i mogliby spłacać. Jak Wy, jako Ośrodek Pomocy 
Społecznej funkcjonuje w tym zakresie., czy jest możliwość  odzyskać  te pieniądze?. Czy skarb 
państwa, czyli my wszyscy będziemy płacić  nie ubliżając za cwaniactwo? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej już  odpowiadać  tak? 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej jak ten problem w ogóle się  rozwiązuje? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — powiem tak, że jest coraz trudniej, bo 
jeszcze do zeszłego roku to była egzekucja komornicza prowadzona przez sąd i egzekucja przez organ 
podatkowy i tutaj Pani Burmistrz podpisywała tytuły egzekucyjne. Potem dochodziło do zbiegu egzekucji 
i sąd się  zastanawiają  czy ma to prowadzić  czy ma to prowadzić  komornik czy organ podatkowy i w 
Sumie takie wyszło nie ładnie powiedziane zamotanie w tych ustawach. W tej chwili jest prowadzona 
egzekucja komornicza tylko przez komornika i komornik ma szerokie możliwości, bo tam są  uzgodnienia 
i z ZUS-em, jeżeli ten dłużnik alimentacyjny gdziekolwiek pracuje legalnie to te jego składki od razu w 
ZUS — ie są  widoczne i już= w uzgodnieniu z komornikiem działa, czyli ZUS zgłasza komornik działa_ 
Największy jest problem z dłużnikami alimentacyjnymi mającymi świadomość, bo każdy dłużnik dostaje, 
co roku decyzje ile tam tego długu ma i jeszcze odsetek i tacy dłużnicy, którzy mają  tego długu, ze by 
starczyło tam na nie wiem ile żyć  to on nigdy nie pójdzie od pracy, bo wtedy od razu jest uwidoczniony. 
Mamy takich dłużników, którzy nie pójdą  do legalnej pracy tylko pracują  na czarno to nie są  w zasięgu 
działania administracyjnego. A jakie działania właśnie z tymi, co nie pracują, czyli bezrobotnymi my 
wysyłamy pisma do biura pracy o aktywizację  i biuro pracy przeprowadza te działania, czyli wzywa, 
motywuje, aktywizuje, ale najczęściej to się  nie kończy zatrudnieniem także tak to wygląda. Jeżeli dłużnik 
cokolwiek przepracował  w swoim życiu i. dochodzi do wieku emerytalnego, bo też  mamy takie sytuacje, 
że emeryci, który maja wielki dług dostają  emeryturę  i tej emerytury dostają  150, 180, 200 zł, bo reszta 
idzie na dług, ale to już  samo życie tak to wygląda 

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Rady Miejskiej — dziękuję  Pani Kierownik, proszę  o dyskusję  Radnych 
w tych materiałach w informacji z działalności Ośrodka Pomocy. To jak mówiłem wcześniej szczegółowo 
jest rozpisane cyfry. Jeżeli nie będzie dyskusji w tym temacie to myślę, że kończę  punkt informacje z 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej stwierdzam, że Radni z informacją. działalności Ośrodka 
Pomocy za rok 2015 się  zapoznali 

b) Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wezorzynie — druk nr 2.  

Pan Jan Mazura Przewadniczqcy Rady Miejskiej — informacja z działalności Miejskiej Biblioteki 
Publicznej za 2015 rok - druk nr 2. Proszę  o pytania jest Pani Dyrektor, proszę  Radny Nowacki 

Pan .Radny :Łukasz Nowacki ja mam pytanie do Pani Dyrektor Biblioteki nie jest to tajemnicą, że 
niedawno zmieniliście swoją  siedzibę  macie teraz w Gimnazjum, proszę  tak w taki sposób subiektywny 
wyrazić  jakąś  opinię  na temat zmiany. Czy warunki pracy, jakieś  ogóle warunki panujące z w bibliotece 
polepszyły się, czy coś  jeszcze jest do poprawy?. Czy była to zmiana na lepsze?. Czy może Pani taką  
swoją  opinię  subiektywną  wyrazić? 
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Pani Elżbieta Kozioł  Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie — pomieszczenie jest ładne, 
wygodne czytelnicy sobie chwalą, nam się  też  dobrze pracuje ze szkoła też  się  dogadujemy z Panią  
Dyrektor jest nam dobrze nie jest źle, ale będę  jeszcze mówiła magazyn. Bardzo nam jest potrzebny 
magazyn, gdzie te dodatkowe rzeczy można było gdzieś  po prostu schować  żeby mieć  dojście możliwie 
jak najbliżej, chodzi żeby nie było tak daleko żeby po prostu było gdzieś  blisko. Wiem, że będzie to 
problem to wiem, ale tego nam brakuje magazynu. 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - z Panią  Dyrektor pewnie Pani do porozumienia 
dojdzie 

Pani Elżbieta Kozioł  Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie - z Panią  Dyrektor 
rozmawiałyśmy, ale tez nie ma za wiele pomieszczeń  no jest to w ogóle problem. Miejsce jest ładne mi 
się  podoba, dzieciom też  mają  fajne miejsce dla dzieci, jest kącik dla dzieci fajny zrobiony 

Pan Radny Łukasz Nowacki — pracownikom biblioteki też  się  podoba? 

Pani Elżbieta Kozioł  Dyrektor Miejslciej Biblioteki Publicznej pracownikom no musi się  podobać, 

Pan Radny Łukasz Nowacki —ja się  pytam czy się  podoba? 

Pani Elżbieta Kozioł  Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie - musimy pracować  
wszędzie. Podoba się  no nie powiem, że nie, bo jest dobrze warunki się  polepszyły 

Pan Radny Łukasz .Nowacki — fajnie słyszeć  taką  opinie, dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący .Rady Miejskiej — dziękuje Radnemu 

Pani Andżelika Gibka Sollys Sołectwa Gardno - to jest dobre rozwiązanie, bo dzieci dojeżdżające mogą  
też  skorzystać  z Miejskiej Biblioteki Publicznej, bo do tej pory nie mogły, a teraz właśnie mogą  skorzystać  

Pani Elżbieta kozioł  Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej - tutaj bym jeszcze powiedziała z tym 
dojazdem, że za szybko autobusy odjeżdżają  5 — I O minut nie więcej, naprawdę  więcej nie trzeba, bo one 
lecą  tak. prosto nawet nie mają  czasu wybrać  sobie jakiejkolwiek książki, bo przychodzą  rzeczywiście 
nawet nie po książki tylko na komputer 

Pan łan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej - Proszę  Radnych o pytania jeszcze do informacji z 
działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej na komisjach dyskusja była wiem, że pozostali materiały 
przeczytali, bo one są  praktycznie bardzo szczegółowe i wszystko można z nich wyczytać. W związku z 
tym kończymy dyskusję  w sprawie informacji i stwierdzam, ze Radni z informacją. z działalności 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za 2015 rok się  zapoznali 

d Infórmacja z działalności Urzędu Miejskie2o w WeRorzyttie za 2015 rok — druk nr 3.  

Pan łan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej -- tą  informację  sporządziła Pani Sekretarz urzędu też  
jest szczegółowa, proszę  o pytania, czy dyskusję  w temacie informacji z działalności Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie. Myślę, że Radni się  zapoznali z tą  informacją. też  praktycznie szczegółowo jest podane, 
czym zajmował  się  urząd, decyzje, usługi, jakie kontrole zewnętrzne były wszystko jest spisane to jest za 
rok 2015. Stwierdzam, że Radni z tą  informacją  się  zapoznali 

d) Informacja z realizacji uchwal Rady Miejskiej w Węgorzynie — VII kadencja (od 
października 2015 do marca 2016) — druk nr 4.  

Pan łan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - Informacja z realizacji uchwał  Rady Miejskiej w 
Węgorzynie VII kadencja (od października 2015 do marea 2016) — druk nr 4. Te wszystkie uchwały, 
które Żeśmy podejmowali na sesji i w tej informacji jest temat jak one są  realizowane, albo gdzie zostały 
skierowane. Tą  informację  też  sporządziła Pani Sekretarz, proszę  o pytania to są  suche dane praktycznie 
w tych informacjach, co się  dzieje tutaj dyskusji nie przewidywałem. W związku z tym stwierdzam, ze 
Radni z informacją  z realizacji uchwał  Rady Miejskiej w Węgorzynie VII kadencji od października 2015 
do marca 2016 roku się  zapoznali. Skończyliśmy blok z informacji realizacji uchwał. 
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e) Informacja Burmistrza z działalności miedzy sesjami (ustna)  

Pan Jan Mazura Przewodnicz qcy Rady Miejskiej - mamy w tej chwili informację  Burm i strza z 
działalności między sesjami (ustna). Pani Burmistrz proszę  

Pani Monika Kubnińska Burmistrz Węgorzyna - zapraszam na .fotorelację  (fotorelacia stanowi 
załacznik nr 4 do ninieiszero protokołu)  

- kolejny etap Grand Prix Pomorza Zachodniopomorskiego w Nordic - Walking wspólnie z 
przedstawicielami emerytów uczestniczymy w każdym kolejnym etapie byliśmy w Trzebiatowie 
tu jest Świdw in. Następny będzie w Węgorzynie podczas „Lata z węgorzem" 

- spotkanie z Wojewodą  o skutkach za chwilę  opowiem 
- odwiedziła nas również  Pani Senator, Minister Anna Maria Anders córka Generała Andersa. 

Odbyło się  spotkanie w Węgorzynie w gimnazjum z uczniami gimnazjum jak również  z 
mieszkańcami. Po tym spotkaniu udaliśmy się  pod pomnik poległych w służbie Rzeczypospolitej 
Polskiej, gdzie Pani Anders zł.ozyła kwiaty 

- w między czasie również  było kolejne spotkanie Brz.eżnickie VU.T. już  organizowane przez nasze 
gimnazjum w tym roku było pod hasłem „Miejsce piękne i urocze" 

- również  święto szkoły nasze Gimnazjum obchodziło pod nazwą  „Orły to my", odbyło się  to w 
sobotę  przy pięknej pogodzie, było rozstrzygniecie konkursu, który organizowaliśmy we 
współpracy z Państwową  Inspekcją  Pracy 

- w ten sam dzień  odbył  się  IX Miedwiański Zlot Pojazdów Zabytkowych akurat w Węgorzynie 
mili taki dłuższy postój dłuższy etap, podczas którego zawodnicy, uczestnicy tego zlotu przeszli 
dwie próby jedna była na parkingu za. urzędem a druga była na stadionie 

- święcenie pól w Sielsko., tradycja od kilku lat 
- 6 czerwca w Drawsku w Starostwie było podpisanie kontraktu samorządowego w ramach tego 

kontraktu są  przewidziane środki, o które się  możemy ubiegać  na adaptację  pomieszczeń  w nowo 
budowanym przedszkolu pod potrzeby żłobka i przeprowadzenie pierwszych kilku zajęć  w 
żłobku 

- To jest slajd z podpisania umowy na dofinansowanie przebudowy drogi ulicy Kopernika. etap I 
jest to źródło dawniej nazywane FOGR Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych z tego FOGR. - u 
zrobiliśmy już  w naszej gminie od 2012 roku corocznie po jednej konkretnej drodze. W tej chwili 
ulicę  Kopernika będziemy remontować. Inwestycja warta jest 700.000,00 zł  dostaliśmy 
133.000,00 zł  z haczykiem małym. Po kolejne środki zwróciliśmy się  do Starostwa, ponieważ  z 
analizy działań  poczynionych przez Starostwo, widziałam, że inne gminy otrzymały np. Resko 
95.000,00 zł  100.000,00 zł  Lobez niestety Starostwo na chwilę  obecną  ma inne inwestycje i nie 
może nam dofinansować  

- Mieliśmy również  w ramach Anakondy spotkanie z przedstawicielami wojska polskiego i 
amerykańskiego dotyczące przede wszystkim współpracy wojska z ludnością  

- Tutaj widzimy oczywiście to, o czym było dzisiaj mówione awans naszego Klubu Sportowego 
Sparta 

- To jest inwestycja na osiedlu 40 - lecia właśnie ten efekt spotkania z wojewodą  m.in. to jest to, 
że dostaliśmy dofinansowanie do kolejnego etapu zagospodarowania osiedla 40 - lecia., czyli 
nawierzchni, chodniki i parkingi 

- Miałam przyjemność  brać  udział  z XIII Przeglądzie Piosenki Osób Niepełnosprawnych pod 
hasłem „Hity-  z PRL - u", które było w Lobzie w Ś'DS - ie tam również  dowozimy naszych 
mieszkańców bodajże 4 lub 5 i występowały 

- w ostatni miniony weekend mieliśmy oficjalną  wizytę  naszej grupy zaprzyjaźnionej z Niemczech 
z gminy Lilbennow partnerskiej gminy, wspomagali nas również  w zawodach LSZ - owskich 
samorządów w Płotach 

- a i tutaj marny te Igrzyska. LSZ 	ów Samorządów Gminnych. Województwa 
Zachodniopomorskiego oraz zlot sołtysów, ponieważ  tak było wyodrębnione po raz pierwszy 
zdobyliśmy dwa złote medale, 7 srebrnych, 7 brązowych w ogólnej klasyfikacji uplasowaliśmy 
się  na szóstym miejscu. T o tyle, jeśli chodzi o fotorelację  
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- z tych innych spraw brałam udział  w Festiwalu Piosenki Przedszkolnej TPD „Mali artyści na 
scenie" 
w szkołach z okazji apelów z okazji Dnia Ziemi, ale w Runowie Pomorskim również  na Dzień  
Dziecka było podsumowanie konkursu również  ze współpracy z Państwową  Inspekcją  Pracy 

- podpisaliśmy umowę  na dofinasowanie inwestycji na ulicach: Zamkowej, Pionierów, 
Sikorskiego, Witosa wraz z budową  kanalizacji deszczowej 

- brałam udział  w zgromadzeniu w sesji zgromadzenia Związku Celowego R-- XXI 
- również  odbyło się  spotkanie dotyczące zagospodarowania jeziora Woświn i napisania 

wspólnego projektu 
- w między czasie również  były jubileusze 20 lecie istnienia firmy Agromarket, która bardzo 

dużo mieszkańców gminy zatrudnia, jak również  70— lecie Domu Pomocy Społecznej w Resku 
brałam. udział  w posiedzeniu zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej Sieja 

- podpisałam również  umowę  partnerską  z Zespołem Parków Krajobrazowych na realizację  
projektów dofinansowania w ramach RPO jest to drugi etap w ramach lej inwestycji będzie 
budowana również  na terenie naszej gminy infrastruktura turystyczna m.in. lawo - stoły, 
siedzenia, drogowskazy, miejsca pod ognisko, na dzikiej plaży, nad jeziorem w Przytoniu, na 
nasypie w Dłusku 

- jeśli chodzi o inwestycje to już  też  w fotorelacji, Państwo widzieliście, przygotowujemy się  na 
poprawki na kolejny etap oraz odbył  się  już  przetarg na odbiór i transport odpadów konumalnych 
oraz prowadzenie PSZOK — u na kolejne dwa lata wygrał  nasz lokalny przedsiębiorca ZEJK. 

- jeszcze złożone zostały/ wnioski na małe granty do Lokalnej Grupy Działania z terenu gminy 
złożonych zostało 12 wniosków 9 uzyskało pozytywną  opinię  i to wszystko dziękuję  

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Rady Miejskiej— dziękuje Pani Burmistrz za informacje z działalności 
Burmistrza między sesjami. Czy chce ktoś  zadać  krótkie pytanie, bo odpowiedzi będą  na końcu, proszę  
Pani Radna Kaczmarek 

Pani Radna Marta Kaczmarek — chciałabym się  dowiedzieć  coś  więcej na temat spotkania współpracy 
wojska z ludnością. Jakie wnioski są  w ogóle z tego spotkania? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgarzyna —żołnierze przede wszystkim oczekiwali od nas, czy ich 
działania nie są  dla nas uciążliwe, czy z tego powodu mamy jakieś  problemy czy jakieś  konsekwencje. 
Natomiast my przedstawiliśmy nasze potrzeby związane nie tylko z naszymi mieszkańcami, ale również  
powiązane z działalnością  wojska i poligonu drawskiego. Przede wszystkim zostały tutaj poruszono 
tematy, obwodnicy drugiego etapu ze względu na to, że ulica Południowa jest wąskim, że tak powiem 
gardłem ciężko nią  przejechać  dwoina samochodami ciężarowymi muszą  wyhamowywać  żeby nie 
pourywać  sobie lusterek i ostatnie informacje z powiatu, że planuje czy podejmuje działania w celu 
zamknięcia czy ograniczenia tonażowego ruchu na tej ulicy. To przede wszystkim powoduje nasze 
działania w kierunku ponaglenia wszystkich instytucji lub osób, które jakikolwiek mających wpływ lub 
mogą  wywrzeć  wpływ na przyśpieszenie realizacji budowy etapu drugiego obwodnicy. To było przede 
wszystkim główny temat spotkania było poruszonych jeszcze kilka innych drobniejszych, ale ta 
inwestycja była omawiana 

Pan Jan Mazura Przewodnicz qcy Rady Miejskiej •  proszę  Radny Szyłowicz 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz  —ja mam pytanie do Pani Burmistrz wspomniała Pani, że uczestniczyła 
w spotkaniu dotyczącym zagospodarowywania jeziora Woświn chciałbym prosić  o rozwinięcie tego 
tematu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to było pierwsze można powiedzieć  robocze jeszcze 
spotkanie odbyło się  na brzegu powiedzmy miejscowości, albo przy miejscowości Tucza, ponieważ  całe 
jezioro 'Woświn leży w granicach gminy Węgorzyno, ale oczywiście jezioro nie jest od granicy do granicy 
tylko na tej działce jeziornej sobie po prostu na środku jest zbiornik wodny i plaże są  miejscem suchym, 
na który można być_ Więc byliśmy na plaży będącej na terenie Gminy Węgorzyno, ale od strony Tuczy 
tam odbyło się  pierwsze spotkanie, kolejne ma być  w poniedziałek poruszaliśmy i rozmawialiśmy o 
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możliwościach zagospodarowania. Mamy pewien pomysł  nie chciałabym tutaj o nim mówić, bo to 
naprawdę  są  wstępne rozmowy. Fakt, że w ten projektem byłoby kilka organizacji lub lokalnych firm, że 
tak powiem byliby partnerami i byli by współorganizującymi ten projekt 

Pa u Radny Bogusław Szylowiez- dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Pani Burmistrz, Radny z Cieszyna proszę  

Pan Mariusz Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyn° - sołtys, korzystając z okazji, że mówimy o jeziorze 
Woświn, korzystając z tego, że jest Pan Starosta w rozmowie z uczestnikami z wędkarzami często się  
przewija kiedyś  jeszcze jak gmina była w Starostwie Stargardzkim był  całkowity zakaz pływania 
silnikami motorowymi. Jeżeli byłaby taka możliwość‚ to żeby ograniczyć  do 5kM z tego, co się  orientuję  
to już  chyba do takiego 6 konnego spalinowego to trzeba mieć  uprawnienia sternika w jakiś  tam 
przepisach jest to zawarte. Tak jest to dosyć  duży zbiornik wodny czasami zdarzają  się  takie nagłe burze 
takim silnikiem można byłoby szybciej uciec to tyle wiadomo, że są  tam jakieś  ptaszki różne tam 
dziwactwa tego typu, ale to też  ma wpływ na bezpieczeństwo mówię  głownie chodziło o to, żeby 
wykluczyć  stamtąd skutery wodne, które teraz tam kosiarkami ludzie dają  dzień  w dzień  praktycznie na 
sobotę  i niedzielę  jest masakrycznie lak wtedy głównie chodziło o to, żeby wykluczyć  skutery wodne. 
Także, jeżeli można to proszę  rozważyć  Pana Starostę  i Panią  Burmistrz o zniesienie takiego całkowitego 
zakazu, tylko ograniczenia. Żyjemy w takim państwie albo można wszystko całkowicie albo nic ja bym 
wnioskował  o to, aby ograniczyć, jeżeli można i znieść  zakaz, który jest teraz do silników spalinowych 
do 5 IŚM Służby i rybactwo może to nie dotyczy 

Pan Jan Mazuro Przewodniezqcy Rady Miejskiej - Dziękuje sołtysowi, myślę, że adres wskazany i 
Burmistrz i Pan Starosta to temat trzeba rozpoznać  i do informacji Pani Burmistrz, jeżeli są  pytania a jak 
nie ma to przejdziemy do uchwal Radna Lewandowska 

Pani :Radna Katarzyna Lewandowska korzystając z obecności Pana Starosty Pani Burmistrz 
wspomniała tutaj o ewentualnej możliwości zamknięcia ulicy Południowej chciałam się  spytać  czy Pan 
Starosta, czy Starostwo w ogóle myśli tak naprawdę  o tym, bo jak wiem tutaj Węgorzyno też  tutaj z 
transportem stoi i jak będą  zamknięte drogi to nie będą  mieli nasi lokalni przedsiębiorcy dojazdu do 
Kopalni Storkowo czy do Kopalni w Mielenku Drawskim 

Pan Paweł  Marek Starosta Powiatu Lobeskiego — może ja odpowiem tutaj tak jak Pani Burmistrz 
sugerowała nie chcielibyśmy tak drastycznych środków podejmować, żeby zamknąć  ten transport 
chcielibyśmy tego argumentu użyć  przy negocjacjach z Zarządem Dróg Krajowych na temat budowy 
obwodnicy to taki główny cel i na razie myśleliśmy o tym przez krótki okres i chcemy tego argumentu 
użyć  właśnie do tego celu. Nie chcielibyśmy tutaj absolutnie sparaliżować, ruchu na tej ulicy, jeżeli nie 
przeszkadza Wam ruch ciężarówek na tej drodze to nie będziemy tego podejmować, ale myślę, ze 
wspólnie z Panią  Burmistrz musielibyśmy jeszcze podjąć. ten temat żeby właśnie zmusić  brzydko mówiąc 
do budowy tej obwodnicy, bo myślę, że na tym Państwu przede wszystkim Państwu będzie zależało 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska dziękuje bardzo 

Pan Jan Mazura Przewodniezqey Rady Miejskiej — dziękuję  Panie Starosto kończymy cały punkt, blok 
informacji 

1"V Podkcie uchwał  w ,Trawie:  

Pan Jon Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do bloku póki są  jeszcze księża 
podjęcie uchwał  w sprawie. Pierwszą  uchwałę  mamy przyznanie dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Wniebowzięcia NMP w Węgorzynie tj. projekt uchwały na druku nr 5 ja myślę, tu są  trzy uchwały 
podobnej treści Pani Burmistrz może poprowadzi 

Pani Monika Kuźmiris-,ka Burmistrz Węgorzyna — myślę, że nie byłaby taka potrzeba corocznie w 
budżecie planujemy póle na zabytki. Powiedzmy na podstawie wniosków, ponieważ  potrzeby parafii są  
dużo większe konstruując i spinając budżet kroimy tak jak nam staje i żeby na wszystko starczyło. W 
związku z tym, co roku mamy tą  póle na ten rok była przewidziana pula wysokości 100.000,00 zł  i czas 
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podzielić  ją  na konkretne parafie. Parafie również  nie spoczywają  na laurach i szukają. pomocy z zewnątrz 
i występują  do ministerstwa i do marszałka i do konserwatora zabytków o dotacje na swoje potrzeby i w 
tej chwili już  jakby się  skrystalizowała sytuacja Parafie wiedzą, które otrzymały' i na co otrzymały-  i. żeby 
domknąć  montaż  finansowy i rozpocząć  działania realizacji inwestycji potrzebne jest podjęcie tych 
uchwał. Proboszczowie na pewno mogą  też  to potwierdzić, że spotykali się  były ustalenia jak tą  póle 
niestarczającą  podzielić  żeby było dobrze 

Pan Jan Mazuro Przewodnicz qcy Rady Miejskiej -jak Radni zauważali praktycznie te parafie równo się  
podzieliły nie wiem czy to Burmistrz podzieliła razem ze Skarbnik tak według zapotrzebowania, czy 
księża między sobą  doszli jakoś  do porozumienia, że weźmiemy tak po równo, bo tak połowę  by wziął  
jeden a w następnym nie byłoby nic. W tym roku jest myślę, że tak zauważa się, że jest po l/3. Myślę, 
że jeżeli Księża chcą  zabrać  głos, ale wszystko powiedziała Pani Burmistrz a my później efekty tej pracy 
jak jeździmy do kościołów to je widzimy, czy te pieniądze są  w remont włożone 

Ksiqdz Janusz Kasper, - jeżeli ktoś  by chciał  to my jesteśmy do dyspozycji to jest parafia pw. N1\413  w 
Węgorzynie Ks. Karola nie ma 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - przepraszał, że nie może być  

Pan Jan Mazur° Przewodniczqcy Rady Miejskiej, - bo są  obydwaj księża, jeżeli chcielibyście coś  
dopytać  to można dopytać. W uzasadnieniu uchwał  jest podane, może się  księża pochwalą  czy dostali 
pieniądze 

Ks. Janusz Kasper - zapraszamy do Runowa przez cały czas są  prace robione wiecie Państwo ja już  
powiem tak, żeby uspokoić  niektórych są  cały czas robione prace, konkretnie na prace budowlane na 
Parafii Węgorzyno to chyba chodzi o kościół  filialny w Prz- ftoniu u Ks. Henryka kościół  parafialny w 
Sielsku też  prace budowaln.e. Natomiast w Runowie jak były prace budowalne to już  wiecie Państwo 
prace były skończone 3 lata temu i w tej chwili pracujemy nad wyposażeniem wnętrza zabytkowe, 
wyposażeniem wnętrza kościoła i to w tym roku zostanie do pracowni konserwatorskiej zabrany 
barokowy ołtarz z kościoła i te prace będą  trwały,  dłuższy czas, bo niestety nie udało się  nam pozyskać  
środków od ministerstwa, ale każde zadanie dostało jakieś  tani środki zewnętrzne oprócz gminnych tak, 
bo Parafia w Sielsku i w Węgorzynie to otrzymała od marszałka wsparcie my otrzyrn.aliśmy wsparcie od 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

Pan Jan Mazur° Przewodniezqcy Rady Miejskiej - to jest informacja taka publiczna warto powiedzieć, 
bo kto był  w Sielsku na Święceniu pól to było widać  zbite tynki i ładnie nawet to wyglądało, trochę  tak 
zostanie. Kończymy dyskusję  przechodzimy do głosowania pierwszy projekt uchwały na druku nr 5 w 
sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NM.P w Węgorzynie - 
kwota 33.000,00 zł. Kto jest za podjęciem tej uchwały? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, glosowało: 
Za - 15 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Pan Jan Mazura Przewodniczqty Rady Miejskiej - dziękuję  uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVI1/140/201.6 
Rady ?,,liejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

W sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pnw. Wniebowzięcia NNEP 
w Węgorzynie 

(uchwała stauowi załacznik nr S do niuiejszeRo protokołu)  
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Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Rady Miejskiej — podobnej treści uchwała dla Parafii 

Rzymskokatolickiej w Sielsko kwota 34.000,00 zł, kto z Radnych jest za podjęciem tej uchwały, kto jest 

za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
— 15 

Przeciw — O 
Wstrminało się  — O 
Pan fan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  uchwała została pod/a 

Uchwała Nr XVIV141/20I6 
Rady Miejskiej w Węgorzyne 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p" Św. Jana Chrzciciela w Sielska 
(uchwała sianowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)  

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy .Rad) Miejskiej — i podobnej treści uchwała w sprawie przyznania 
dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Runowie kwota 31000,00 zł. Kto z Radnych jest za podjęciem tej 

uchwały, kto jest za? 

W wyniku glosowania jawneg,o na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za — 15 
Przeciw — O 
Wstrzymało się  — O 
Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Afiejxkiej — dziękuję  1chwała została podjęła 

"łTchwała Nr W11/142/2016 
Rady Miejskjej w Węgorzyuie 

dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła 
Runowie 

(Uchwała stanowi załącznik nr 7 do rdnie)kzep,o protokołu)  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję  blok przyznania dotacji dla Parafii 

wyczerpaliśmy 

Pani Monika Kaźniiiska Burmistrz Węgorzyna możemy? 

Pan Jan Mazura Przewodniczący kwh, Miejskiej — proszę  Pani. Burmistrz 

Pani Monika Kubnińska Burmistrz Węgorzyna, — jeżeli ksiądz pozwoli to zaproszę  w imieniu księdza 

również  na Odpust parafialny do Sielska w piątek na 16:30 postarani się  być, będzie również  Arcybiskup 

Ks. Henryk Melerski - początkowo miał  być  Ksiądz Arcybiskup, ale takie zawirowanie 

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Rady Miejskiej — proszę  ksiądz Melerski 

Ks. Heruyk Meierski — chciałbym w imieniu myślę  i Księdza Janusza i Księdza K.arola podziękować  Pani 

Burmistrz i całej Radzie Za taką  przychylność  do prac, które wykonujemy. My czynimy to wszystko dla 
parafian, czyli mieszkańców tej gminy żeby te świątynie, które niestety przez ząb czasu zostały tak 

nadszarpnięte żeby doprowadzić  do mordu świetln.ości trudno powiedzieć  przy zwykłej używalności takie 

są  nasze zamiary żeby zrobić  wszystko jak najlepiej a wiadomo, że to wszystko kosztuje jeszcze raz w 

podziękowaniu swoim i parafian serdeczne Bóg zapłać  i popieram zaproszenie Pani Burmistrz na Odpust 
jubileuszowy jest to 70 Odpust w Sielsko ku czci Jana Chrzciciela w Sielsko, jeszcze raz Bóg zapłać  

Pan Jan Mazuro Przewodniczqcy Rady Miejskiej -- Radna Sławska proszę  
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Pani Radna Maria Sławska —ja chciałam tak spytać  przy okazji my Radni tak zawsze się  staramy może 
jakąś  mszę  

Ks. Henryk Mekrski — w każdą  niedzielę  odprawiam mszę  świętą  za parafian 

Pani Radna Maria Sławska — za parafian, ale moja parafia jest w R.unowie 

Pan Jan Mazury Przewodniczący Rady Miejskiej — myś lę, że w tym punkcie ogłoszę  10 minut przerwy 
potem przejdziemy do części roboczej 

- 10 minut przerwy - 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — wracamy do porządku obrad dzisiejszej sesji. W pkt 
4 uchwała zmieniająca w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Węgorzyno projekt uchwały na druku tir 8. Może Panią  Burmistrz o wprowadzenie poproszę  

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna — w Regulaminie były zapisy dotyczące zwiększenia 
terminu częstotliwości one powinny pojawić  się  w naszych uchwałach. W związku z tym są  przygotowane 
zmiany do uchwał  wcześniej podejmowanych, czyli dotyczy to druku nr 8 i druku nr 9, gdzie właśnie te 
uregulowanie, ze w okresie tych cieplejszych miesięcy wywóz tych odpadów powinien być  częstszy 

Pani Radna Barbara Górniak — dwa razy w miesiącu na terenach wiejskich także? 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna — tylko Pani Radna zapytała o całokształt a ja całej 
uchwały przy sobie nie mam żeby sprawdzić  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dotyczy to zabudowy wielorodzinnej do 10 lokali, 
proszę  

Pani Radna Barbara Górniak —ja mam pytanie 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna - to, co wprowadzamy to miejskiej faktycznie, co dwa 
tygodnie będzie na terenach wiejskich 

Pani Radna Barbara Górniak, — czyli na terenach wiejskich, co dwa tygodnie będzie wywóz 
zmieszanych tak? 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna tak 

Pani Radna Barbara Górniak to dobrze, bo naprawdę  to, co było raz w miesiącu upalnym to była 
makabra po prostu 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna —jeszcze. jak przyjdzie Pani sekretarz to się  upewnimy, 
bo to ona jest w temacie, że tak powiem jest fachowcem 

Pani Radna Barbara Górniak przy temperaturach 30° 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna — tzn. przy wysokich temperaturach to problematyczne 
byłyby przy biodegradowalne a one zazwyczaj są  na kompostowniku. Wiec Pani Sekretarz pytanie, jaka. 
częstotliwość  wywozu będzie na terenach wiejskich? 

Pani Marła Banasik Sekretarz Gminy — raz w miesiącu jak było dotychczas 

Pani Monika KuźMinska Burmistrz Węgorzyna — nie będzie dwa razy w miesiącu? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy- nic, tak jak było dotychczas 

Pani Radna Barbara Górniak — ja main wniosek, czy coś  nie wiem jak to nazwać  żeby na terenach 
wiejskich, co najmniej dwa razy w miesiącu te odpady zmieszane, ponieważ  prz.y temperaturach 
dochodzących do 30" wszelkie opakowania po margarynach, jogurtach, śmietanach i innych tego typu 
rzeczach 

Pani Monika Ifuźmińska Burmistrz Węgorzyna przecież  to są  segregowane to te nie 
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Pani Radna Grażyna Kata — to się  plucze, tak 

Pani Marta Ban asik Sekretarz Gminy --- Regulamin mówi ż  taki Regulamin Rada przyjęła na terenach 
wiejskich raz w miesiącu segregowane i zmieszane taka była specyfikacja do przetargu i taka została 
złożona kalkulacja kosztów i oferta. wykonania 

Pan Radny Jan Szymko —jak ustalaliśmy stawkę  to właśnie nie za te pieniądze, ja oto pytałem, ja o tym 
mówiłem 

Pani Radna Barbara Górniak — rozumiem tylko stawka czy się  mieszka w mieście czy się  mieszka na 
wsi to jest jednakowe. Nie dojść, że produkujemy mniej śmieci to de facto też  marny utrudnienia, że nie 
są  odbierane częściej to coś  tutaj nie tak 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna, — czemu mniej śmieci 

Pani Radna Barbara Górniak,— dlatego, że jeżeli się  ma kompostowniki to nie ma 

Pani Monika Kubnińska Burmisłrz Węgorzyna,— ale w miastach też  mają  kompostowniki tylko tam są  
bloki i to takie osiedlowe, że tak powiem a pozostali większość  to maja kompostowniki analizowaliśmy 
deklaracje 

Pani Radna Barbara Górniak - te same pieniądze płacimy a odbierane śmieci raz w miesiącu to jest nie 
tak 

Pan Jan Mazura Przewodnicygy Rady Miejskiej, — ale. idąc tokiem rozumowania jak mówi Pani Basia 
to w temacie wody byśmy na wiosce płacili więcej a wmieście mniej, bo tu mniejsze koszty są  utrzymania 
stacji pomp 

Pani Radna Barbara Górniak - Panie Przewodniczący to reguluje i będzie regulować  inna ustawa 

Pan Jan Mazura Przewodniczrgy Rady Miejskiej, ale chociaż  teraz płacimy równo miast i wieś  
płacimy równio a. kiedyś  wsie płaciły więcej za wodę  niż  pozostała część  gminy. Ta zmiana z tego, co ja 
wnioskuje dotyczy tylko zmiany zabudowy wielorodzinnej pozostałe nie zostało przez nadzór 
zakwestionowane tylko tam, gdzie są  budynki wielorodzinne, gdzie jest duży zrzut śmieci i tu jest 
wprowadzone, że w okresie letnim raz w tygodniu a w pozostałych bez zmian pozostaje dwa razy w 
miesiącu w tej zabudowie. Dobrze, czy są  jakieś  pytania do projektu uchwały, proszę  o stanowisko 
komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej — komisje projekt uchwały na 
druh. w 8 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję  przechodzimy do głosowania, kto z 
Radnych jest za przyjęciem uchwały na druku nr 8, kto jest za podjęciem lej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosówałe: 
Za — 15 
Przeciw — O 
Wstirzyniao się  — 
Pan fan Mazur° Przewodniczgey Rady Miejskiej — dziękuję  uchwała została podjęta 

Uchwala Nr XVII/143/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

zmieniająca uchwalę  w sprawie Regulaminu utrzymania czy stoei i porządku 
na terenie Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załacznik nr 8 do ninieiszezo in-tdokołu)  

Pan hm Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — następna uchwała podobnej treści, dlaczego ta druga 
jest Pani Burmistrz? 
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Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna dokładnie to sarno 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dokładnie to samo, w następnej uchwale 

Pani Monika Kuźminska Burmistrz Węgorzyna — tak 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w lej uchwale iw Regulaminie były te same opisy, co do sytuacji 
terminu, częstotliwości w zabudowie wielorodzinnej, dlatego zmiany należało wprowadzić  i do 
regulaminu i do tej uchwały i zmiana dotyczy tego samego 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Pani Sekretarz czy są  pytania Radnych? 

Pani Radna Barbara Górniak — ja jeszcze będę  miała pytanie, jeżeli tutaj mamy wielorodzinne jest u nas 
na przykład właśnie w Sielsku budynek wielorodzinny to jest tutaj koło 

Pani Monika Kuź_minsha Burmistrz Węgorzyna — po ośrodku zdrowia 

Pani Radna Barbara Górniak — dokładnie tak i czy tam właśnie czy tam można by było zwiększyć  
częstotliwość  wywozu śmieci, bo tam będzie problem 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - o tym, że wywóz powinien występować, co najmniej raz na dwa 
tygodnie tak mówi ustawa o utrzymaniu czystości i dotyczy ona zabudowy wielolokalowej miejskiej i 
dlatego to jest regulowane, miejskiej 

Pani Radna Barbara Górniak - dobrze, ale ja. mam pytanie czy można 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy, ale ja mówiłam już  Pani Radna, ze nie jesteśmy po przetargu i 
firma j uz skalkulowała 

Pan Jan Maturo Przewodniczący Rady Miejskiej,— ale ja mam pytanie do Radnej czy oni mają  wspólny 
pojemnik, czy każdy ma umowę  zawartą  na. swoje pojemniki 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — umów nie ma Panie Przewodniczący 

.Pan Jan Mazur° .Przewodniczący Rady Miejskiej -- ale czy każda rodzina ma swój 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w Sielsku jest czy mają  wspólny czy pojedynczy 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — u nas jest dwunastorodzinny, ale każdy ma swój 
pojemnik 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — swój pojemnik to już  według wyboru danej wspólnoty tak czy 
chcą  mieć  jeden duży czy każdy osobno 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze to żeby dopełnić  tych form aln.ości to 
przejdziemy do głosowania, proszę  o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek .Przewodniczący Komisji Budtetowo — Gospodarczej — komisje projekt uchwały na 
druku nr 9 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały 
w treści jak jest na druku nr 9, kto jest za? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, glosowało: 
Za — 15  
Przeciw — O 
Wstrzymało się  —1) 
Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr XVII/144/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 
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zmieniająca uchwałę  Nr XVY/128/2016 Rady N/liejskicj w Węgorzynie z dnia 19 maja 2016 r. w 
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną  przez właściciela nieruchomości opłatę  za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
trybu i sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia 
usług przez przedsiębiorcę  odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub 
przez prowadzącego punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

fuch wała stanowi zedacznik nr 9 do niniejszega protokokl 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały' Rady Miejskiej 
na druku nr 10 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso i w tym. punkcie pojawia się  nam 
nowe nazwisko Sołtysa. z Mielna. Pan Kacper M.alec coś  Pani Burmistrz chce dodać? 

Pani Monika Kutrniiiska Burmistrz Węgorzy» — proszę  przyjąć  autopoprawką  dopisanie w miejsce 

wykropkowane. imię  i nazwisko nowego Sołtysa 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej - żeby by] umocowany prawnie to Rada Miejska 
podejmuje taką  uchwałę, stanowisko komisji proszę  

Pan Radny Jan Sumko — nie było jeszcze sołtysa 

Pan fan Mat-aro Przewodniczący Rady Miejskiej — a nazwiska nie było dopiero nazwisko wpisane na 
sesji. Przechodzimy od głosowania, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku 
nr 10 z wpisanym nazwiskiem w pkt 8, kto jest za podjęciem tej uchwały? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za — 15 
PFZCeiW — O 

Wstrzymało się  — 
Pan Jan Mazura Przewodniczey Rady Miejskiej — dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 

lichviata Nr XV-117145/2O1 6 

Rady Miejskiej w Węgor7ie 

z dala 22 C.£4::Irkt>c2 2016 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(uchwała> sianowi załącznik nr .10 do niniejsze.co protokołu)  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — projekt uchwały na druku nr 11 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2016 r. Myślę, że o wprowadzenie Panią  Skarbnik poproszę, jeżeli 

będą  pytania, proszę  Radnych widzę  dyskusja trwa, jeżeli nie ma pytań  ani głosu w dyskusji proszę  
Przewodniczącego Komisji Budżetowo — Gospodarczej o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Kami.ji. Endżetowo— Gospodarczej -- komisje projekt uchwały na 
druku nr 11 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — w związku z takim przebiegiem przechodzimy do 
głosowania, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest projekt na druku nr 11? Kto jest 
za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za — 15 
Przeciw — O 
Wstrzymało się  — O 
Pan Jan Mazura Przewodniczący Raa5,  Miejskiej-- dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 
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Uchwała Nr XV11/146/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2016 
(uchwała stanowi załacznik nr II do niniejszezo protoko(u)  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej -- Radni wiem, ze otrzymali ten druk nr 12 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na rok 2016 — 2023 ta uchwała jest 
konsekwencją  podjętej poprzednio uchwały. To jak Pani Skarbnik tłumaczyła na komisji to po prostu 
przepisano w odpowiednie rubryki i tabelki. Czy są  pytania do projektu uchwały, proszę  
Przewodniczącego Komisji o stanowisko 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowa — Gospodarczej- komisje projekt uchwały na 
druku nr 12 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej dobrze przechodzimy go głosowania, kto z Radnych 
jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 12? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  iczhę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za 15 
Przeciw — O 
Wstrzymało się  — O 
Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej -- dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr XVI1/147/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2016-2023 
(uchwala stanowi zalaeznik nr 12 do niniejszego protokołuj  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Ra(.5; Miejskiej — uchwała na druku m-  13 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Węgorzyno., jeżeli to jest 
kredyt to może ktoś  powie.  Pani Burmistrz, albo Pani Skarbnik 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - tak jak Państwo słyszeliście do inwestycji, którą  
planujemy przeprowadzić  na ulicy Kopernika brakuje nam środków, bo dostaliśmy to mikre 
dofinansowanie na inwestycje wartą  700.000,00 zł  dostaliśmy ponad 133.000,00 zł  z powiatu nie 
dostaniemy nic i na pozostałą  część  musimy zaciągnąć  kredyt. Tu bym prosiła o wprowadzenie 

autopoprawką  w § 1. pkt 4 dopisanie, że chodzi o graniczny rok 2022, czyli okres spłaty kredytu w latach 

2017 —2022. Uchwała jest przygotowana, że do kwoty, będzie to uzależnione od tego, czym się  zakończy 
przetarg 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są  pytania Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górnie/c ja mam pytanie, czy biorąc ten kredyt nie przekroczymy dopuszczalnego 
wskaźnika zadłużenia? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — nie , to jest już  w WPF— ce 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgarzyna przed chwilą  Państwo przegłosowali WP1: — kę  już  
mającą  w sobie te założenia, że będzie wzięty ten kredyt w tej maksymalnej wysokości i wskaźniki są  
spełnione 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, proszę  o stanowisko komisji 
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Pan Zbigniew .Bialek Przewodniczqcy Komisji Budżetowo — Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 13 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Rady Miejskiej — dziękuję  przechodzimy do glosowania, kto z 
Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 13 wraz z autopoprawką  Pani Burmistrz 
tam, że rok 2022, kto jest za podjęciem tej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogóln4 liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowalo: 
Za —15  
Przeciw — 0 
Wstrzymało się  — O 
Pan Jan Mazura Przewodnicz qcy Rady Miejskiej — dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr XVII/1.48/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na sfinansowanie planowanego deficytu 
budżetu Gminy ',-Vęgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do nliejsze2a protokołu)  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej i skończyliśmy blok podjęcia uchwał  mamy dwa 
bloki 

V.L Rox.patrzenie Sprawozdania Rurmistrza ~orzvna z wykonania budżetu Gminy We.fforzYno za 
rok 2015 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej - Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza 
Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za rok 2015. Radni otrzymali taką  książeczkę, co w 
roku 2015 zostało wykonane, co zrobiono proszę  o pytania w temacie tego Sprawozdania. Trochę  
dyskusji, co prawda ja to już  mówiłem na komisji te sprawozdania w ogóle budżet to mamy rozpisany 
bardzo szczegółowo i praktycznie każdy jak chce znaleźć, co gdzie się  stało to jak patrzę  kominiarze 
jakieś  inne zlecenia, drobne tu wszystkie są  rozpisano. To jedno, co chcę  to do funduszu soleckiego jak 
gdyby pogratulować  sołtysom wykonania tego budżetu tak jakoś  sołtysi ten budżet prawie do końca 
wykorzystali, zostawały drobne pieniądze, że zostały jedynie w Sołectwie Chwarstno i w Sołectwie 
Sarnikierz, ale to chwała i cześć, bo te sołectwa przeznaczyły pieniądze na drogi, czy na chodniki. Myślę, 
Pani Burmistrz, że te pieniądze nawet jak zostały to my w temacie dróg mamy takie zapotrzebowanie, że 
tych pieniędzy zawsze nam potrzeba dużo więcej, ale czy prace zostały niewykonane, czy one są  
przełożone na czas późniejszy, czy zrobione z innych pieniędzy. Bo praktycznie współczynnik 
wykorzystania pieniędzy przez Rady Sołeckie to jest 3,4% nie zostało tych pieniędzy wydatkowanych to 
Pani Skarbnik wie, że te pieniądze potem częściowo wracają  do nas to jest bardzo dobry wynik 90,00 zł; 
23,00 zł  to Sołtysi wydali tak dokładnie te pieniądze. Czyli nie zmarnowały się  jak gdyby, ale tak 
przyszłościowo przyszłoroczny to my musimy tak patrzeć, bo lżej nam nie będzie żeby te pieniądze z 
sołectwa szły na zagospodarowanie tek terenów naszego sołectwa. Już  dopracowaliśmy, że część  sołectw 
przeznacza na chodniki, na jakieś  drogi, to może na świetlice, może na plaże może na upiększanie, no też  
mus być  na wyjazdy dla młodzieży, ale to już  żeśmy z sołtysami dograli, że jak gdyby nie tyle, co się  
ogranicza, bo młodzież  chce pojechać  nad morze czy na basen, ale te pieniądze żeby poszły w nasze 
tereny w inwestycje bardziej, ale chwała, że tylko ze 3 % środków niewykorzystanych w związku z tym, 
że te 6.000,00 zł  nie poszło na drogi to Pani. Burmistrz powie, że to coś  zrobiono czy zostało na lata 
przyszłe. Bo można byłoby ten budżet jest na zielono, ale myślę, że Przewodniczący Komisji będzie 
czytał  wszystkie dane_ Wszystko tu jest o strażach o ()PS — je nie powiem złośliwie, ale za dokładnie, ale 
dla nas proszę  nie zmieniać  to mniej dyskusji, bo jak ktoś  chce znaleźć  to znajdzie i dopyta się. Budżet 
trzeba czytać, sprawozdanie od końca, bo na początku to są  główne cyfry i. to takie ogromne 
20.000_000,00; 24.000.0000,00 zl a z tyłu jest tam wykonanie projektu 7.000,00 zł  wykonanie dla 
Kąkolewic dla Brzeźniaka i tam mamy te szczegóły. To w formie dyskusji myślę, że Pani Burrnistrz 
odpowie a Radni proszę  o dalsze pytania 
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Pani Monika Kuźmińska .Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo często się  zdarza w ten sposób, że 
my robimy montaż  finansowy i umawiamy się  z Sołectwem, Ze jeśli ich intencją  było przeznaczenie tych 
pieniędzy na tą  dokładnie inwestycję  to my tą  inwestycję  robimy drogową  ze swoich pieniędzy, bo tak 
jest łatwiej rozliczyć  nie rozliczamy nie mieszamy pojęć, że to fundusz a to budżet zwykły i wtedy 
mieszkańcy i sołectwo wie, że my tą  inwestycję  wykonamy, czyli wtopimy takie a nawet duże większe 
pieniądze w tą. drogę  ich, czyli leżącą  na terenie danego Sołectwa i wtedy te pieniądze po prostu zostają  
w tym ogólnym budżecie i są  wykazane, jako niewykorzystane, ale one de facto w jeszcze większej 
wielkości zostały wykorzystane 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, jeżeli nie ma dyskusji w temacie 
sprawozdania wszyscy doczytali się, bo w sprawozdaniu jest to, co w ubiegłym roku zostało wydane i 
Pani Skarbnik zapisała w odpowiednie paragrafy. 

a) Przedstawienie uchwal Nr C.20.1.2016 Składu Orzekajacego Regionalnej izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym Przez Burmistrza WeRorzyna 
s.prawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wegorzyno za 2015 rok oraz informacji o stanie 
mienia 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - Przechodzimy do uchwały Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 25 kwietnia 2016 roku w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
Węgorzyno za 2015 rok wraz z informacją  o stanie mienia. Na podstawie art. 13 pkt 5 w 
związku z art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach 
obrachunkowych (Dz. U. z 2012 r. poz. 1113, z późn. zm.) Skład Orzekający R.egionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w osobach: Krystyna Goździk — Przewodnicząca, Katarzyna 
Korkus — członek, Mieczysław Kus członek pozytywnie opiniuje przedłożone przez 
Burmistrza Węgorzyna sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 2015 rok 
wraz z informacją  o stanie mienia. Państwo Radni nie, co roku dostawali pełną  uchwalę  to 
uzasadnienie mieli Państwo przed sobą  w materiałach ja do końca nie będę  dalej czytał  chodzi 
o treść., że Regionalna Izba pozytywnie opiniuje i w treści w uzasadnieniu Radni i Sołtysi 
znają  tą  treść  uzasadnienia. Chyba, że by były jakieś  pytania do treści tej uchwały. Po tej 
uchwale Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

N Przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej (opinia Komisji Rewizyjnej) 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę  o przedstawienie opinii Komisji 
stałych Rady Miejskiej tu jest wpisana Komisja Rewizyjna, jako obowiązkowa, ale tutaj też  
będzie opinia stałych komisji, czyli Komisji Budżetowo — Gospodarczej również  i proszę  o 
opinię  Komisji Budżetowo — Gospodarczej, która na ostatnim posiedzeniu została 
wypracowana i przyjęta 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej — 
OPINIA 

Komisji Budżetowo — Gospodarczej 
z posiedzenia wspólnego 

z Komisją  Społeczno — Oświatową  
z dnia 13 i 20 czerwca 2016 roku 

5 
W dniu 13 czerwca 2016 roku 

Komisja Budżetowo — Gospodarcza 

l .Zbiliew Białek Przewodniczący Komisji 
2.Mariusz Zieliiski — członek 
3.Jan Szpilko — członek 	 r 
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4.Bogusław Szyłowicz - członek 
5.Marcin Szostakiewicz - członek 

Komisia Społeczno - Oświatowa 

1Ja.dwiga Karni ńska - Przewodnicząca Komisji 
2.Katarzyna. Lewandowska - członek 
3.Grażyna Kata - członek 
4.Anna Luksza członek 
5.Marta Kaczmarek - członek 

W dniu 20 czerwca 2016 roku 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza 

1.Zbigniew Białek -Przewodniczący Komisji. 
2.Mariusz Zieliński - członek 
3.Bogusław Szylowicz - członek 
4.Marcin Szostakiewicz - członek 

Komisja Społeczno - Oświatowa 

1 Jadwiga Kamińska Przewodnicząca Komisji 
2.Katarzyna Lewandowska - członek 
3.Grażyna Kata członek 
4.Anna Luksza - członek 
5.Marta Kaczmarek - członek 

Komisja Społeczno - Oświatowa oraz Komisja Budżetowo - Gospodarcza zapoznały się  ze 
Sprawozdaniem Burmistrza Wegorzyna z wykonania budżetu oraz planu finansowego instytucji kultury 
za 2015 rok, który był  uchwalony 30 grudnia 2014 roku. W -trakcie roku budżetowego Rada Miejska 
kilkakrotnie podejmowała zmiany budżetu Gminy Wegorzyno na rok 2015. 

DOCHODY 

Dochody budżetowe zrealizowano w kwocie 24.458.816,04 zł. co  w stosunku do uchwalonego planu 
dochodów w kwocie 24.949.686,80 zł., co stanowi 98,03 (1/0 w tym: 
- Dochody bieżące plan 22.983.007,24 zł., wykonanie 22.557.230,65 zł. tj. 98,15 % 
- Dochody majątkowe plan 1.966.679,56 zł., wykonanie 1.901.585,39 zł. tj. 96,69 % 

Wykonane dochody budżetowe były wyższe o 1.521.618,04 zł. tj. 6,63 % w stosunku do pierwotnego 
planu. 

Według zbiorczego zestawienia wykonania budżetu Gminy Węgorzyno wynika, że: 

1. Ogólnie wykonano 

Podatki 

e od nieruchomości plan po zmianach 3.593.068,00 zł.. wykonanie 3.659.693,04 zł. tj. 101,85 % 
• od czynności cywilnoprawnych - plan po zmianach 93.200,00 zł, wykonanie 99.907,01 zł. tj. 107,20 
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* od środków transportowych 	plan po zmianach 255-000,00 zł., wykonanie 257./91,80 zł. 
tj. 101,09 % 

Opłaty 

* wpływy z innych opłat —plan po zmianach 35.268,00 zł., wykonanie 41.117,77 zł. tj. 116,59% 
* wpływy z opłat za wydawanie zezwolenia na sprzedaż  alkoholu — plan po zmianach 96.785,00 zł., 

wykonanie 98.410,94 zł. tj. 101,68 % 

Udziały we wpływach z podatku dochodowego stanowiącego dochód budżetu państwa plan po 
zmianach 2.517.761,00 zł., wykonanie 2_562.663,24 zł. tj. 101,78 % 

a) od osób prawnych plan po zmianach — 55.000,00 zł., wykonanie 78.502,24 zł. tj. 100,87 % 
b) od osób fizycznych plan po zmianach — 2.462.761,00 zł. wykonanie 2.484.161,00 zł. tj. 100,87 

2. Wykonano w niskim procencie 

* Podatek od spadków i darowizn — plan po zmianach 60.000,00 zł., wykonanie 17.179,00 zł. tj. 28,63 
% (podatek realizowany przez Urzędy Skarbowe) 

co Opłata eksploatacyjna pian po zmianach 226.970,00 zł., wykonanie 133.555,20 zł. tj. 58,84 % 
(wysokość  opłaty uzależniona od ilości wydobywania kopalin) 

* Opłata skarbowa plan po zmianach 35.233,00 zł., wykonanie 22.285,00 zł. tj. 63,25% 
(podatki realizowane przez Urzędy Skarbowe) 

W strukturze wykonania dochodów za 2015 rok najwyższy udział  stanowią  podatki i udziały gminy w 
podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, które klasyfikowane są  w dziale 756 i wynoszą  
34,09% ogółem wykonanych dochodów, następnie subwencje, których udział  wynoszą  30,64 °A 
i pomoc społeczna 16,57 % dochodów ogółem. 

WYDATKI 

Wydatki budżetowe ogółem 25.039.178,89 zl., wykonanie 24.025.150,77 zł. tj. 95,95 % w tym: 
- Wydatki bieżące plan 21.530.423,89 zł., wykonanie 20.789.497,88 zł. tj. 96,56 % 
- Wydatki majątkowe plan 3.508.755,00 zł., wykonanie 3.235.652,89 zł. tj. 92,22 % 
tj. wzrost w wykonaniu w stosunku do pierwotnego planu o 805.88 5,04 zł., co stanowi 3,47 % 

Realizacia wydatków bieżących  

Wydatki budżetowe zostały zrealizowane w wysokości 20.789.497,88 zł., tj. 96,56% planu po zmianach 
(21.530.423$9 zł.) 

Dział  700 Gospodarka mieszkaniowa 
- Gospodarowanie gruntami i nieruchomościami plan. 777.101,00 zł., wykonanie 776.884,83 zł. tj.99,97% 
- Różne jednostki obshigi gospodarki mieszkaniowej plan 170.000,00 zl., wykonanie 168.693,36 zł. 	tj. 
99,23 1)/0 

Dział  750 Administracia publiczna 
- Kwalifikacja wojskowa plan 588,00 zł., wykonanie 588,00 zł. tj. 100% 

Dział  754 Bezpieczeństwo publiczne, ochrona przeciwpożarowa 
- Straż  gminna. (miejska) plan 52.564,00 zł., wykonanie 52.334,79 zł. tj. 99,56% 
- Zarządzanie kryzysowe plan 2.000,00 zł., wykonanie 1.990,00 zł. tj. 99,50 "./o 

Dział  801 Oświata i wychowanie 
- Szkoły Podstawowe plan 3.522.941,20 zł. wykonanie 3.519.811977 zł. tj. 99,91% 

Strona 24 z 38 



- Gimnazja plan 1.763.525,09 zł. wykonanie 1.725.598,04 zł  tj. 97,85% 
- Dowożenie uczniów plan 502.600,00 zł. wykonanie 499.320,76 zL fi. 99,35% 

Dział  851 Ochrona zdrowia 
- Zwalczanie narkomanii plan 1.783,00 zł. wykonanie 1.783,00 zł. tj. 100% 

Dział  852 Pomoc społeczna 
- Placówki opiekuńczo — wychowawcze plan 82.582,00 zł., wykonanie 82.581,08 zł. tj. 100 % 
- Domy pomocy społecznej plan 235.992,00 zł. wykonanie 135.991,90 zł. tj. 100 % 
- Rodziny zastępcze plan 8.059,00 zł. wykonanie 8.059,00 A. Ij. 100 % 

Dział  900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
- Oświetlenie ulic, placów i dróg plan 306.923,00 zł., wykonanie 286.127,44 ;ki. tj. 93,22 % 

Dział  921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  
- Biblioteki plan 300.000,00 zł. wykonanie 300.000,00 zł. tj. 100% 
- Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami plan 24.458,00 zl., wykonanie 23.930,94 zł. tj. 97,85 % 

Wykonanie wydatków majątkowych za 2015 rok 

W uchwale budżetowej na 2015 rok na wydatki majątkowe i zakupy inwestycyjne zaplanowano kwotę  
3.370.944,00 zł. W ciągu roku budżetowego uchwałami Rady Miejskiej oraz Zarządzeniami Burmistrza 
zmniejszone zostały nakłady na zadania inwestycyjne do wysokości 3.508.755,00 zł., tj. o kwotę  
137.811,00 zł. 
Wydatki majątkowe wykonane zostały na kwotę  3.235.622,89 zł., na poziomie 92,22 % planu po 
zmianach, co stanowi 13,47 % wydatków ogółem i 13,23 % wykonanych dochodów Gminy ogółem. 

Realizacja zadań  na wieloletnie programy inwestycyjne ( zadania wpisane do WPF) 

Inwestycje wykonane w wysokim procencie Inwestycje wykonane w najniższym procencie 

Budowa kanalizacji deszczowej wraz z 
odtworzeniem nawierzchni na ul. Witosa, 
Pionierów, Zamkowej i Sikorskiego w Wegorzynie 
( wykonanie projektu) 

Wykonanie oświetlenia hybrydowego w Runowie 
Pomorskim 

Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w 
Węgorzynie, RUDOWiC Pomorskim i Gimnazjum, 
świetlicy wiejskiej w Ginawie, oraz remizo — 
świetlicy w Runowie i Zwierzynku — wykorzystanie 
energii ze źródeł  odnawialnych — budowa -zasilania 
fotowoltaicznego dla obiektów gminnych 
Węgorzyno 2015 w SP Węgorzyno, SP Runowo i 
Gimnazjum - wykonano opracowanie  

Budowa Przedszkola Publicznego w 
miejscowości 	Węgorzyno 	wraz 	z 
termomodernizacją  i wykorzystaniem energii ze 
źródeł.  odnawialnych ( wykonanie_projektu )  
Modernizacja systemu grzewczego budynku 
Urzędu Miejskiego w Wegorzynie z wymianą  
instalacji elektrycznej, sieci komputerowej oraz 
wymiana stropodachu 
Przebudowa drogi gminnej w Wę2orzynie 
łączącej drogę  gminną  ul. Kopernika z drogą  
wojewódzką  ul. Jagiellońska 

Modernizacja, remont drogi w Lesięcinie 
Zakup pomp na przepompownie ścieków w ulicy 
Kościuszki, Nowy Świat 

Przebudowa drogi o nawierzchni brukowej 
w Mieszevvic 

Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków 
wykonanie badań  hydrologicznych 
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Budowa przyłączy kanalizacji sanitarnej do 
budynków komunalnych położonych w 
Węgorzynie ul. 2 —go Marca 10 i ul. Grunwaldzkiej 
16 w Węgorzynie 

Poszerzenie bazy rekreacyjno — sportowej Gminy 
Węgorzyno poprzez doposażenie 5 miejsc rekreacji 
na terenie. miejscowości 'Runowo Pomorskie i 
•Węgorzyno oraz stworzenie street workout parku 
w miejscowości Węgorzyno 

Budowa świetlic wiejskich w Cieszynie, Trzebawiu 
i Podlipcach w ramach „Termomodcrnizacji 
budynków użyteczności publicznej" 

Przebudowa drogi w Kąkolewicach 

Budowa i przebudowa sieci wodociągowej 
i kanalizacji sanitarnej w granicach Aglomeracji 
Węgorzyno — Etap 	wykonanie projektu 

	 J 

Wykonanie budżetu przez iednostki budżetowe — oświata za 2015 rok 

Nazwa szkoły Plan Wykonanie (4..v.dern Wykonanie w % 

Szkoła Podstawowa w 
Węgorzyn ie 

2.607.450,66 zł. 2.603.903,20 zł. 99,86 % 

Szkoła Podstawowa w 
RUnowie Pomorskim 

1.667,150,54 zł. 1.639.179,69 zł. 98,32 % 

Przedszkole Publiczne 
w Węgorzynie 

814.946,00 A. '789.784,87 zł. 96,91 % 

Gimnazjum w 
 	Węgorzynie 

2.079.562,09 zł. 2.041.214,29 zł. 98,16 % 

Ogółem 7.169.109,29 zl. 7.074.082405 zł. 98,67 % 

Subwencja oświatowa na 2015 rok — 5.367.717,00 zł. Oft-zymana subwencja oświatowa nie pokrywa 
nawet wynagrodzeń  wraz z pochodnymi — brak 87.604,15 zł. w związku z czyni Gmina z dochodów 
własnych pokrywa wszystkie wydatki bieżące związane z funkcjonowaniem szkól, dodatkowo z budżetu 
Gmina pokrywa również  dowożenie uczniów do szkół. 

Z dochodów gmina dopłaciła do szkół  w 2015 r. kwotę  624.877,32 zł. czyli mniej o 73.295,36 zł, w 
porównaniu do roku 2014. 

Wykonanie środków lednostek pomocniczych 

za 2015 rok 	 za 2014 rok 

- kwota do wykorzystania 248.574,00 zł. 	 — kwota do wykorzystania 244.771,00 zł. 
- kwota wykorzystania 240.121,94 A. 	 — kwota wykorzystana 237.143,32 zł. 
- kwota niewykorzystana 8.452,06 zł. 	 — kwota niewykorzystana 7.627,68 zł. 

NALEŻNOŚCI I ZOBOWIĄZANIA 

1. Zobowiązania Gminy na 31.12.2015 rok wynoszą  9.210.933,10 zł., w tym z tytułu: 
- zaciąpiętych kredytów i pożyczek — 9.210.933,10 zł. 
Ponadto Gmina nie posiada zobowiązań  wymagalnych na 31.12.2015 r. 

2.Naleiności wymagalne Gminy na dzień  31.12.2015 r. wynosiły 3.341.345,56 z/. w tym : 
- należności wymagalne 2.845.819,52 zł. 
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- należności z tytułu odsetek od zaległości wymagalnych pozostałych 495.526„04 zŁ  
( bez podatkowych 616_783,00 zł.) 

*INFORMAWE DODATKOWE 

Dochód własny na 1 mieszkańca zameldowanego na pobyt stały w poszczególnych latach 

1. 2015 rok- 1.495,85 zł. (7055 osób) 
2. 2014 rok- 1.43935 zł. (7121 osób) 
3. 2013 rok- 1.21925 zł. (7133 osób) 
4. 2012 rok - 1.157,55 zł. (7216 osób) 
5_ 2011 rok 961,75 zł. (7288 osób) 
6- 2010 rok 957,19 zł. (7339 osób) 
7. 	2009 rok - 991, 88 zł. (7390 osób) 

jednoczek)i,e Komisja zauważ:0a, że według danych ze sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Węgorzyno oraz planu finansowego instytucji kultury za 2015 rok w porównaniu do 2014 roku 
dochód na jednego mieszkańca zwiększył  się  o 56,50 zł. 

Na dzień  31.12.2015 roku zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wynosi 
9.210.933,10 zł. W stosunku do dochodów budżetowych wykonanych za 2015 rok poziom zadłużenia 
wynosi 37,66 % 

PODSUMOWANIE 

1. Plan wydatków był  wyższy od planu dochodów o kwotę  282.067,73 zł. na  dzień  1.01.2015 r. 

2. Z przedłożonego Sprawozdania wynika, że budżet za 2015 rok planowano zamknąć  deficytem 
budżetowym w kwocie 89.492,09 zł., faktycznie została wypracowana nadwyżka budżetowa w kwocie 
433.665,27 zł. 

3. Wykonanie wydatków majątkowych na poziomie 13,47 % wydatków wykonanych ogółem, oraz w 
wysokości 92,22 % planowanych środków na inwestycje wskazuje, że Gmina poprzez realizację  
inwestycji angażuje się  w jej rozwój. 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza pozytywnie opiniuje Sprawozdanie Burmistrza Węgorzyna z 
wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  Komisji Budżetowej, tych 
danych nie było w materiałach dostarczanych dla Radnych, dlatego taki długi, wypowiedź  
była Przewodniczącego komisji, przejdziemy teraz do opinii Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Wegorzynie tj. opinia na druku nr 15 Radni tą  opinię  mieli proszę  żeby 
Przewodniczący tą  opinię  skrócił  może o wystąpieniu, bo dane mieliśmy przed sobą  przed 
sesją  

Pan Łukasz Nowaki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Szanowni Państwo Komisja 
Rewizyjna w temacie wykonania budżetu za 2015 rok spotkała się  2 razy, spotkała się  w 
pełnym 3 osobowym składzie. Wniosek jest taki, że jednogłośnie pozytywnie zostało 
zaopiniowane wykonanie budżetu gminy za rok 2015. Braliśmy tutaj pod uwagę  kryteria 
legalności, gospodarności, celowości działań  organu wykonawczego, jakim jest Burmistrz 
Węgorzyna, jeżeli chodzi o tą  kwestię  ekonomiczną  związaną  z budżetem to tutaj Pan 
Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej szczegółowo jej przedstawił  to są  
dokładnie te sanie cyfry, te same liczby. Szanowni Państwo jednak prosiłbym o poprawienie 
w pkt 9 na drugiej stronie, na stronie 65 wskaźnika 5,30 bo jest błędnie podany na 7,95. Także 
te kwestie ekonomiczne nie będziemy już  powtarzali, ponadto Komisja Rewizyjna ustaliła, ze 
gmina wypracowała wolne środki w kwocie 523.157,36 zł. Gmina zachowała równowagę  

Strona 27 z 38 



budżetową  a ponadto nie przekracza wskaźnika zadłużenia. Gmina realizowała programy, 
projekty, zadanie, które są  ujęte w WPF ce, które stanowią  załącznik do niniejszej opinii 
tutaj dziękuję  Pani Skarbnik za przygotowanie tego załącznik tutaj Państwo Radni możecie 
zobaczyć, jakie zadania były realizowane w 2015 roku czy ich realizacja jest ciągła, dziękuję  
bardzo 

Pan Jan Mazai-o Przewodniczący Rady Miejskiej • dziękuję  Przewodniczącemu, czy są  może 
pytania do opinii komisji, bo to jest przez caly czas Sprawozdanie budżetu z wykonania 
budżetu za rok 2015 

Pani Radna Maria Sławska - chciałabym żeby tutaj ktoś  mi wyjaśnił  wykonanie wydatków 
majątkowych tj. na stronie 68 może śle przeczytałam, nie dopytałam poszerzenie bazy 
rekrea.cyjno - sportowych w Gminie Węgorzyno przez doposażenie 5 miejsc rekreacji na 
terenie miejscowości Runowo Pomorskie - Węgorzyno oraz. stworzenie Street Workaut Parku 
w miejscowości Węgorzyno. Chodzi mi o to Runowo Pomorskie, gdzie było to doposażenie 
nie bardzo wiem, o co tu chodzi 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - o plac zabaw przy szkole 

Pani Radna Maria Sławska - aha dobrze dziękuje, nie wiem czy to teraz czy to w tym 
momencie może później, bo tutaj mi mieszkańcy miałam takie sygnały odnośnie gruntów nie 
wiem czy to w tym punkcie 

Pan Jan Mazai-o Przewodniczący Rady Miejskiej jeżeli to dotyczy wykonania budżetu za 
2015 rok to można zapytać, bo to nie wiem czy to akurat na tc-n rok realizacji nie wiem, czego 
dotyczy 

Pani Radna Maria Sławska -- pytanie dotyczy jak tam zwiększenie dochodów własnych, jakie 
są  plany nie wiem może to za chwilę. To może ja powiem mieszkańcy pytają  się  mnie czy to 
prawda, że z progamu mieszkanie plus gminy będą  dawać  grunty za darmo są  zainteresowani 
tym, czy gmina na tym straci coś  takiego. Jeszcze drugie takie pytanie ostatnio się  
dowiedziałam, bo tak to nie wiedziałam sprzedana została dosyć  duża działka gminna za 
ponad 80.000,00 zł  ponad hektar działki i dlaczego tak tanio? I jak Pani burmistrz chce 
zwiększyć  dochody własne gminy, bo największe dochody mamy ze sprzedaży działek. 
Mieszkańcy mnie pytają  jak planujemy zwiększyć  te dochody własne. Pytali mnie 
mieszkańcy, że była sprzedana działka ponad I ha za małe pieniążki, więc ja po prostu pytam 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna Tzn. tu ja bym chciała konkretnie, o jaką  
działkę  chodzi to wtedy będę  mogła się  ustosunkować  

Pani Radna Maria Sławska - działka w kierunku na Drawsko jak się  jedzie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - trudno mi z tej chwili mówić  z głowy o 
dziatkach, jakie były sprzedane, jeżeli byki to w 2015 roku to na pewno jest w Sprawozdaniu 
zawsze jest tabela z majątku jest pokazane, jakie były ceny wywoławcze, jaka była cena 
sprzedaży, forma zbycia. Więc jeśli to o którąś  z tych działek chodzi to tutaj będzie. Natomiast, 
jakie działki i czy to jest największy dochód, nie wiem czy to jest największy dochód, bo tak 
jak powiedziałam Państwo Radni uchwalają  uchwały o bonifikatach i sprzedaży mieszkań  
komunalnych wraz z udziałem w gruncie i wtedy grunt sprzedajemy za 8 lub 10%. To nie są  
na pewno największe dochody gminy, co jeszcze, jeśli to pytanie pierwsze odnośnie 
rozdawania działek nic jeszcze w życie nie weszło, nikt nic na razie takiego nie robi 
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Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale nie jest to jeszcze przyjęte i nie do realizacji 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - co jeszcze mogą  dodać  większość  działek 
jest sprzedawanych w normalnym przetargu nieograniczonym. Ograniczony jest stosowany 
tylko wówczas, gdy chodzi o sprzedaż  lokali dla najemców lokali komunalnych 

Pan Radny Łukasz Nowacki - tutaj też  Komisja Rewizyjna byk całkiem niedawno i powiem 
szczerze, że analiza przebiegła i raczej ceny normalne są  w przetargach nie zaważyliśmy nic, 
co by było takiego podejrzanego, ale to było 2015 do 2013 porównywaliśmy, ale jakoś  
normalnie wyglądały te ceny 

Pan fan Mązuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę  Radny Szymko 

Pan Radny Jan Szyrnko - ja może do budżetu. Nigdy nie było tak, że to, co się  planuje w 
budżecie, jeżeli chodzi o sprzedaż  majątku to zawsze było zrealizowane w 100% pamiętam 
jak 50, 70 się  osiągało to było bardzo dobrze a -fundusz w budżecie jest dużo większy jak 50 
nie będę  szukać, ale chyba około 70 %, co prawda była mniejsza kwota zaplanowana nie 
została zrealizowana w 100% wiadomo jak z tą  sprzedażą  jest w tym budżecie akurat, jeżeli 
chodzi o sprzedaż  ten wskaźnik on jest taki dosyć  wysoki 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - stanowiska komisji do Sprawozdania z 
wykonania budżetu Pani Skarbnik zawoziła do Regionalnej izby Obrachunkowej były opinie 
już  czytałem wcześniej. W tej chwili są  opinie komisji stałych jesteśmy cały czas przy 
budżecie za rok 2015 mówię  tu jest bardzo szczegółowo wszystko wypisane 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna -- my nie możemy nic innego sprzedać  niż  
to, co Państwo uchwalicie wyrazicie zgodę  na sprzedaż  tam zawsze też  jest tryb podany a cenę  
ustala każdorazowo rzeczoznawca 

Pani Radna Sławska - czy jeszcze mamy działki do sprzedaży 

Pani Monika .1(umińska Burmistrz Węgorzyna - no dużo mamy, budowlane mamy 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej tylko żeby byli potencjalni nabywcy. Jak 
nie ma dyskusji w temacie to będziemy szli dalej. Przejdziemy do następnego druku 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wegarzyna za 20.15 rok 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - po tych opiniach komisji mamy podjęcie 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 
2015 rok tj. uchwała na druku nr 16. Uchwała jest taka sucha jak można powiedzieć, proszę  o 
stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 16 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - w treści w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdani z wykonania budżetu Gminy 
Węgorzyno za 2015 rok Na podstawie art. 18 ust 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016 r. poz. 446) oraz art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 roku o finansach publicznych ( .Dz. U. z 2013 r. poz. 885 z późn. zm.) Rada Miejska w 
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Węgorzynie uchwala, co następuje : § 1. Zatwierdza się  sprawozdanie z wykonania budżetu 
G-miny za 2015 rok. § 2. Zatwierdza się  sprawozdanie finansowe Gminy za 2015 rok skla.dające 
się  z: 

I) bilansu z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 2015 rok 
2) łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych, 
3) łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i 

strat jednostek budżetowych, 
4) łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień  

zmian w funduszu jednostek budżetowych. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. 

Ten projekt uchwały Radni mieli w materiałach, czy są  uwagi do uchwały?. Taka treść  
wymagana jest zawsze przy zatwierdzeniu budżetu. Kto z Radnych jest za podjęciem. uchwały 
jak brzmi projekt na druku nr 16, który odczytałem?. Kto jest za? 

W wyniku glosowania jawnego na ogólna liczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15 
Przeciw - O 
Wstrzymało się  - O 
Pan Jan Mazura Przewodniczacy Rady Miejskiej.- dziękuję  uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwala Nr XVII/149/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za 2015 rok 

(uchwała stanowi załacznik nr 14 do niniejszego protokołu)  

2.A bsolutorium dla Burmistrza Wezprzyna z Mułu wykonania budżetu za 2015 r. 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium  
Burmistrzowi Węgorzima 

Pan Jan Mazaro Przewodnicz qcy Rady Miejskiej - Pierwsze to praktycznie Komisja 
Rewizyjna, proszę  o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 
proszę  Przewodniczącego 

Pan :Łukasz Nowacki Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej • • Szanowni Państwo Komisja 
Rewizyjna zajęła się  kwestią  absolutorium dla Burmistrza Węgorzyna wypracowując w tej 
kwestii wniosek. Na podstawie odpowiednich przepisów prawa oraz po rozpatrzeniu 
Sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno oraz planu finansowego instytucji 
kultury za rok 2015, wraz z opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej o ty sprawozdaniu oraz po 
rozpatrzeniu informacji o stanie mienia Gminy Węgorzyno Komisja Rewizyjna wypracowała 
następujące wnioski: pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Węgorzyno za 2015 
rok. W związku z tym zwracam się  do Rady Miejskiej w Wegorzynie z wnioskiem o udzielenie 
absolutoriom. Burmistrz Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. Należy tutaj 
nadmienić, że Skład Orzekający .Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie zaopiniował  
Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2015. Na podstawie powyższych danych, jakie 
.Państwo macie przed sobą  ekonomiczno - budżetowych oraz przeprowadzenia czynności 
sprawdzających Komisja Rewizyjna oceniła, że Burmistrz Węgorzyna realizując zadania a 
związane z wykonaniem budżetu kierowała się  tak jak wcześniej powiedziałem zasadą  
legalności, gospodarności, rzetelności, celowości jak również  oszczędności w gospodarowaniu 
środkami publicznymi. Komisja nie stwierdziła uchybień  w tym zakresie. W związku z 
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powyższym jeszcze raz powtórzę  Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Węgorzynie 
jednogłośnie pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu za rok 2015 i postanawia wystąpić  do 
Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielnie Burmistrzowi Węgorzyna absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2015, dziękuję  

B) Przedstawienie uchwały Nr CL.288.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w WeRorzynie w sprawie udzielenia Burmistrzowi ~zima absolutorium 
z Mułu wykonania budżetu za rok 2015 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  'Panu Przewodniczącemu. Na 
następnym druku jest Radni mieli w materiałach uchwalę  Nr L.288.2016 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 30 maja 2016 r. w sprawie wydania opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Węgorzyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. Na podstawie art. 13 pkt 8 w 
związku z art. 19 ust 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach 
obrachunkowych (Dz. U. z 2016 r. poz. 561), Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w osobach: 1. Krystyna Goździk - Przewodnicząca, Hanna 
Barańska -- członek, Mieczysław Kus — członek pozytywnie opiniuje wniosek Komisji 
Revilizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Węgorzyna 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. I Radni mieli to uzasadnienie w 
materiałach podpisane przez Panią  Przewodniczącą. Uzasadnienia nie będę  czytał, ale to 
koresponduje ze stanowiskiem naszej Komisji Rewizyjnej i uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej skłania się  do podjęcia uchwały o udzieleniu absolutorium. Czy są  może pytania 
do wniosku Komisji Rewizyjnej?. Uchwała Regionalnej Izby, to jest tylko uchwałą  nie 
dyskutujemy, jakby były jakieś  uwagi czy coś  do wniosku to proszę  teraz. 

c) Podjecie uchwały w  sprawie absolutorium z Mułu wykonania budżetu za rok 2015 

Pan JW? Mazur° -- myślę, że przejdziemy do głosowania projekt uchwały na druku nr 19 w sprawie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. Na podstawie tych wszelkich § Rada Miejska w 
Węgorzy-nie uchwala, co następuje § l. Po zapoznaniu się  z: 1) sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2015 rok, 2) sprawozdaniem finansowym Gminy za 2015 rok, 3) opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu, 4) informacją  o stanie mienia Gminy, 5) wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej, 6) opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej udziela 
Burmistrzowi Węgorzy-na absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. § 2. Uchwała wchodzi 
w życie z dniem podjęcia. Przechodzimy do głosowania, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w 
treści jak jest na druku ar 19? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną  iiczbę  obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za— 14 
Przeciw — O 
Wstrzymało się  — 1 

Ilthwala Nr XVII/L50/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie  
z dnia 22 czerwca 2016 roku 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015 
(uchwała stanowi zukfeznik nr 25 do niniejszego  protokołu)  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — 14 głosów było za udzieleniem, absolutorium, 
dziękuję  Radnym. Pani Burmistrz gratuluje otrzymania absolutorium, mimo, że rok był  trudny to nie jest 
tak prosto, ale to zostało zapisane w cyfrach i jest w tabelach. My Radni wiemy ile żeśmy na tej sali nieraz 
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próbowali tych pieniędzy poukładać, ile pytaliśmy, ile u-udnych pytail otrzymywała Burmistrz, ale my 
musimy pytać, rozmawiać, ale przychodzi ta pora, że trzeba podjąć  decyzje podsumowującą  cały rok, 
dziękuje Radnym za podjęcie tej uchwały a Pani Burmistrz w podziękowaniu życzę  wytrwałości na rok 
2016. On nie jest lżejszy, problemy jeszcze są  w naszej gminie, dużo wytrwałości Pani Burmistrz. Proszę  
Burmistrz trzymać  razem ze Skarbnik i Sekretarz mocno, mecenas niech pilnuje żeby wszystko było 
dobrze 

- zgromadzenia zaczęli bić  brawa, Pan Przewodnicz qcy Rady Miejskiej wręczył  wiqzankę  kwiatów dla 
Pani Burmistrz 

Pani Monika kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — ło, jeśli mogę  to chciałabym wszystkim podziękować, 
bo to jest tak jak awans, gra zespołowa tak i w gminie budżet gminy też  jest grą, zespołową. Wy Państwo 
decydujecie, na co przeznaczyć  pieniądze ja je wraz z pracownikami urzędu i z Panią  Skarbnik i Panią  
Sekretarz realizuje i odpowiednio wydaje, obracając chyba nie dwa, ale dwadzieścia razy jak się  da żeby 
jak najwięcej z tych pieniążków, które mamy bez podwyższania podatków i innych opiat żeby jak 
najwięcej udało się  zrealizować. Więc chciałabym wszystkim Wam podziękować  za tą  współpracę  a na 
dzisiejszy dzieli chciałabym szczególnie wyróżnić  dwie osoby Panią  Sekretarz i Panią  Skarbnik dziękuję  
bardzo 

- zgromadzenia zaczęli W brawa, Pani Burmistrz wręczyła róże dla Pani Sekretarz i Pani Skarbnik 
Gminy 

Pan Jan Mazura Przewodniczqcy Ra(4, Miejskiej - Pani Sekretarz to praktycznie też  podpora Rady, ho 
praktycznie w zastępstwie Pana mecenasa zawsze nam pomoże, dziękuję  

VI. Odpowiedź  na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłaszane na poprzednich  
sesjach 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych 
oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Przejdziemy już  do takiej części roboczej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - 

1. zgłoszona przez Radną  Kata informacja, że należy działania podjąć  na temat zgłoszenia 
czystości, przekażę  pracownikowi żeby rozeznanie zrobił. W pewnych miejscach 
zobaczymy w pewnych miejscach możemy zrobić  sami 

2. Przepusty on już  jest w Sielsku naprawiony przeglądy to spróbujemy rozeznać  temat, jak 
wyglądają  pozostałe natomiast, jeżeli chodzi o sprzęt o elementy do zabezpieczenia 
takich awarii ja myślę, że tutaj najodpowiedniejszy jest budżet z funduszu sołeckiego 
żeby takie rzeczy mógł  pokupować. Przecież  tu chodzi o taśmę  ostrzegawczą  biało — 
czerwoną  i ogrodzić  przecież  Pani Radna najlepiej zrobiła, czyli gałęzi, które są  otoczone 
biało — czerwoną  i zazwyczaj tak jak się  robi w terenie do momentu, kiedy przyjedzie 
fachowa pomoc 

Pani Radna Barbara Górniak — czy ja od razu mogę  tu wejść  w słowo? 

Pani Monika .Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna —tak 

Pani Radna Barbara Górniak - tu była taka sytuacja, że prognozy były, że będą  opady mieliśmy 
połowę  nawierzchni pustej zbliżała się  noc nie mieliśmy niczego, czym moglibyśmy oznakować, 
jeżeli ktoś  by jechał, żeby to widać  było to jest naprawdę  awaryjna sytuacja takie sytuacje będą  
mogły się  zdarzać, jeżeli będą  jakiekolwiek kataklizmy na razie opaczność  czuwaj nie ma czegoś  
takiego mi chodzi właśnie o takie sytuacje z drugiej strony, jeżeli chodzi o ten przepust to z 
drugiej strony nie został  on oczyszczony, czyli wlot został  oczyszczony wylot nie został  
oczyszczony przepusty to jest normalna sprawa, że powinny być  konsekrowane, gdzie odbierane 
jest z rowów tak jak w Sielsku główny rów zbierający z całej powierzchni 
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Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna Pani Radna inaczej interpelacje zadała 
doraźne zanim nie przyjadą  służby, ale służby zaraz. by przyjechały. Więc to chodzi o doraźne 
nie na stale, że 

Pani Radna Barbara Górniak — nie na stałe 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — zamontować  światła itd. 

Pani Radna Barbara Górniak - ale ja mówię  o tej sytuacji awaryjnej była svtuacja i nie ma 
czegoś  takiego 

Pani Radna Marta Kaczmarek — trójkąt ostrzegawczy w samochodzie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — to każdy ma 

Pani Radna Marta Kaczmarek —ja tak robię, jeżeli na mojej drodze jest dziura 

Pani Radna Łuksza i jedziesz bez trójkąta do pracy, złapie Cię  Policja 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — ale nie mówimy o sytuacji trwającej kilka dni 
tu i teraz do momentu przyjechania służb specjalistycznych 

3. Klub kibica rozeznamy temat mamy tutaj podpowiedź, że kolejna Gmina. koło tego 
tematu przechodzi, więc skontaktujemy się  zobaczymy, co będzie można zrobić  

4. Drzewo w parku czy my wiemy, o jakie chodziło? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — może dopytamy, bo przecież  wnioski poszły w sprawie 
tych drzew w parku 

Pan Radny Marcin Szosłakiewicz — między ul. Drawską  a Podgórną  jest tam park na górze są  
prace prowadzone i jest takie jedno drzewo 

Pani Marta Ban asik Sekretarz Gminy — a my myśleliśmy przy szkole 

Pani Monika .Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — a my myśleliśmy tam dobrze dopiszemy 

5. Oświetlenie spróbujemy się  dowiedzieć  i monit złożymy, jeżeli faktycznie nie działa 

Pan Radny Marcin Szostakiewicz - tylko tam jest ograniczenie koło dwóch posesji 

6. Organizacja ruchu na osiedlu 40 — lecia zapisałam, ale w tej chwili to obowiązuje jak 
mówi reguła prawej ręki, ale wiem jak jeżdżą  długimi głównymi drogami to uważam, że 
jest pierwszeństwo. Robimy coraz lepsze nawierzchnie coraz ładniej to wszystko 
wygląda i pewno będą  się  rozpędzać  do większych prędkości 

7. Odwozy dzieci zapytamy i rozeznamy ten temat 
8. Zakaz ruchu drogowego no nie wiem, ale pewnie Pan Starosta słyszał  spróbujemy 

przekazać  tą  interpelacje do rozważenia, chodzi o zakaz ruchu drogowego skoro jest 
ścieżka obok, to żeby nie było jeżdżone po jezdni. Temat został  poruszony Zarząd 
Starostwa rozważy 

9. Czy gmina poczyniła kroki w celu funkcjonowania Przedszkola. Tak to, o czym Pani 
Radna Kaczmarek mówi dotyczące przedszkola to jest wynik kontroli ppoz. W wyniku 
tej kontroli było kila rzeczy wypunktowanych, co mogliśmy zrobić  niezwłocznie od razu 
od ręki lub w między czasie to zostało to dokonane. Nie został  wykonany jeden punkt z 
uwagi na to, że to się  wiąże z inwestycją  lub rozbudową  przedszkola lub dobudową. W 
tym temacie podjęliśmy decyzję, że będziemy budować  nowe przedszkole w związku z 
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tym nie będziemy inwestować  pieniędzy w coś, co nie jest przyszłościowe i po 
zainwestowaniu pieniędzy nie przyniesie żadnego większego i lepszego efektu 

Pani Radna Marta Kaczmarek - to chodziło o to, że jest zgoda na funkcjonowanie tego 
przedszkola do końca sierpnia z tego, co Pani Dyrektor mówiła 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna to nie jest zgoda to jest termin wykonania 
zaleceń  

Pani Radna Marta Kaczmarek - a jeżeli nie zostaną  wykonane zalecenia te wszystkie, o których 
Pani mówiła i Pani Dyrektor Przedszkola nie wie, co dalej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Pani Dyrektor jest z nami w porozumieniu i 
jak nie wie, co dalej przecież  będziemy budować  nowe przedszkole 

Pani Radna Marta Kaczmarek -jeżeli jest pozwolenie ppoż. do końca sierpnia 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna -- to nie jest pozwolenie ja jeszcze raz mówię  
to jest decyzja w wyniku przeprowadzonej kontroli ppoż. wypunktowała, co należy zrobić  tak 
żeby było zgodne z ppoż. wszystkie oprócz jednego już  zrobiliśmy zostało tylko jedno, które 
twierdzimy, że nie ma sensu ani celowości ani zasadności robienia tego na tym obiekcie, bo to 
skórka za wyprawkę  

10. Sołtys Rataj - dziury, jeszcze będą  łatane 
11. Przepust to tak jak tutaj Radna zgłaszała spróbujemy zrobić  inwentaryzację  tych 

przepustów, które są  w naszej gestii 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję  Pani Burmistrz 

VII. Informacje Przewodniez 	o działaniach vILdjętych w okresie międzysesyjnym 

Pan Jan Mazuro Przewodniczacy Rady Miejskiej - informacja o działaniach Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym tak się. składa, że oprócz tego, co w biurze z 
pracownikami biura piszemy różne odpowiedzi. Nawet dzisiaj jak były te uchwały o śmieciach 
to do .Regionalnej izby Obrachunkowej żeśmy wyjaśniali Pani Burmistrz też  jeździła żeby ustalić  
te terminy wywozu. Oprócz pracy typowo biurowej z pracownikami biura tak dla ciekawości 
podam, że to przykre, ale Pani Wioletka ma chore dziecko a protokół  pisały dzisiaj rano do 5?, 
bo powiedziałem, że chciałbym żeby dzisiaj na sesji był, bo protokół  możemy przyjąć  na 
następnej sesji, ale to żeby nie wychodziło, że może się  przesunąć  i dziękuję  za dopełnienie tego 
formalnego zadania. Czasami dzieci i Radni chorują  to też  trzeba nieraz wsiąść  poprawkę, to 
była praca w biurze. A w tematach zewnętrznych to Pani Burmistrz mówiła spotkanie z Panią  
Senator Anders ta młodzież  też  ciekawe miała, bo czasy są, jakie są  sami mamy trochę  lat to 
wiemy, że ta historia nie tyle, co się  zmienia ona jest zawsze ta sama tylko, przekaz jest czasami 
taki ludzki i bardzo owocne to spotkanie czasu zawsze brakuje żeby porozmawiać  głębiej. 
Spotkanie na Brzeżnicy z młodzieżą  to już  chyba VIII było Brzeźnica w tym roku „Miejsce 
piękne i urocze" w tym roku nie było Biskupa, ale zaproszenie mamy od Księdza Melerskiego 
mówi, że będzie Biskup Kruszyłowicz w Sielsku. Na święceniu pól w Sielsku, dlatego 
wspomniałem w między czasie, bo zobaczyłem kościół  gdzie jest skuty ten tynk i dziwnie, bo na 
tynku są  jakieś  malowidła Pani Burmistrz chyba bardziej się  zna. Wyglądało to mi bardziej 
ciekawiej kościół  wyglądał  po zbitym tynku jak przed tynkiem. Ten tynk był  taki jakiś  nierówny, 
garbaty teraz wygląda tak wiejsko 

Pani Maria Banasik Sekretarz Gminy - tynk truskawkowy się  nazywa oryginalny 

Pan Jan Mazuro Przewodniczacy,  Rady Miejskiej - jak się  nazywa? 
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Pan Marta Banasik: Sekretarz Gminy — truskawkowy 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - i to są  te nasze zabytki i te święcenie pól 
weszło do tradycji tam zawsze Pani Basia chodzi koło tego żeby dobrze to święcenie udało się, 
jakąś  pogodę  zamawia i w tym roku również  było to miłe spotkanie razem z mieszkańcami, bo 
to już  jest taka tradycja 

Pani Radna Barbara Górniak - na razie gradobicie, przymrozki omijają  powiat łobeski, chociaż  
Resku były niestety, bo nikt z Reaka nie przyjechał  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — na zawodach LZS - u to praktycznie tam 
samorządowcy i się  okazało, że Łobez zaczyna jeździć, bo wcześniej go nie było teraz już  jest 
mocną  grupę  stworzyli w tym roku i oni praktycznie tam wojowali. My mieliśmy Sołtysów może 
nie za wielu było wielu też  Radnych część  nie mogła być  na przyszłość  zapraszamy do tych Płot. 
To jest też  taka forma zabawy i jest spotkanie czasami w kuluarach na ławeczce z 
Wicemarszałkiem z byłym posłem, gdzieś  tam można porozmawiać  tak już  nieoficjalnie, bo to 
czasami buduje, albo uspakaj a niektóre MO*, które nieraz narosną. W tych informacjach przez 
miesiąc to było wszystko więcej nic nie zgłaszam 

WIŁ  Wolne wnioski i komunikaty  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - a w wolnych wnioskach i komunikatach to, 
oprócz tego, co mówił  K.si.ądz Melerski jeszcze mamy zaproszenia na zakończenie roku 
szkolnego na 8: 30 jest Gimnazjum, 9: 55 Szkoła Podstawowa w Węgorzynie. Szkoła w Runowie 
— 9: 30 dobrze jest jak są  nasi Radni, chociaż  z tego terenu czasami to nie ma obowiązku tam 
praktycznie uczestniczyć  i wychodzić  przed szereg, ale wiem, że czasami potem to spotkanie z 
Panią  Dyrektor przy kawie to spotkanie mówi, co ją. bolało przez cały rok, albo, co potrzebuje, 
czego oczekuje czasami trzeba porozmawiać  na niwie takiej sąsiedzkiej, że potem wiemy, że jak 
przychodzi Dyrektor i mówi, że chce pieniędzy to my mówimy, że nie ma. Może trzeba znaleźć  
jakieś  rozwiązanie zapraszają  Dyrektorzy ja również  na to zakończenie roku. My jesteśmy w 
połowie roku i na miesiąc lipiec na pewno, bo myślę, że z końcem sierpnia zrobimy sesję  z 
końcem sierpnia, ale wszystkim Radnym, Sołtysom i Radnym Powiatowym wszystkim nam 
pracownikom spokoju żebyśmy trochę  odpoczęli, ale to się  nie da odpocząć, bo każdy pracuje, 
gdzieś, ale żebyśmy w sierpniu tu wszyscy się  spotkali przynajmniej we wrześniu. W historii 
Rady to się  tak zdarzało, że mieliśmy te zdarzenia letnie, że żeśmy się  nie spotykali zawsze kogoś  
nam ubyło. Życzę  wypoczynku Radnym, Sołtysom, chociaż  Sołtysi Wy tam w terenie cały czas 
funkcjonujecie. My też  funkcjonujemy, ale na bieżąco Sołtysi funkcjonują, ale to tak jak z 
dziećmi ze szkoły będziemy mieli młodzież  u siebie nie ma nauczycieli, bo się  już  do szkoły nie 
wyśle, dzieci będą  pod opieką  proszę  Radna Sławska 

Pani Radna Maria Sławska ja jeszcze dwa słowa ja chciałam podziękować  Pani Burmistrz, 
Pani Marcie w imieniu swoim jak i mieszkańców za te oświetlenia. hybrydowe, które mamy. 
Mieszkańcy są  bardzo zadowoleni, że w końcu mają. Bardzo dziękuje również  szczególnie za 
pomoc przed Bożym Ciałem za wykaszanie wykosili Runowo przed Bożym Ciałem także było 
ładnie i z czego cieszą  się  również  mieszkańcy sama zauważyłam bardzo fajna jest sprawa tych 
ławek przy ścieżce rowerowej. Chodzą  ludzie, spacerują. bardzo fajna rzecz, jak idą  i są  
zadowoleni, za co bardzo dziękuję  za współpracę  z Sołectwem mieszkańcy z tego się  cieszą  

.Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę  Radna Basia Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak — ja chciałam podziękować  Pani Burmistrz, Panu 
Przewodniczącemu i wszystkim, którzy byli obecni na świeceniu pól tutaj Pan Drozdowski też, 
dlatego że chcemy żeby to „Świecenie pól" stało się  tradycją  a obecność  osób, które reprezentują  
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naszą  gminę, czyli osoby publiczne to wpływa na to, że mi jest łatwiej to zrobić. Wprowadzić  
nową  tradycję  to wprowadza się  proszę  Państwa nie przez rok, nie przez, dwa ale przez ileś  tam 
lat żeby to było naprawdę  i żeby to wypielęgnować, dlatego też  Wasza obecność  jest bardzo 
cenna, dlatego serdecznie dziękuję  

Pani Radna Grażyna Kata -- może będę  się  powtarzała, ale mieszkańcy Runowa Pomorskiego 
to serdecznie dziękuję  Pani. Burmistrz za te ławki i proszę  jeszcze o tylko jedną  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna w którym miejscu mniej więcej? 

Pani Radna Grażyna Kata — powiem może później, bo nie jestem zorientowana, ale chodzi o 
najdłuższy odcinek, gdzie nie ma tej ławki, jedną  ławeczkę  jeszcze. A jeszcze korzystając z 
okazji chciałam wrócić  do tematu, jaki kiedyś  tam Pan Drozd owaki Radny Powiatowy podjął  
odnośnie toalety w Węgorzynie. Faktycznie pytali mnie będąc na Placu 3 Maja goście, nie 
mieszkańcy Węgorzyna o toaletę  i ja tam wskazywałam, Ze jest na targowisku, ale wychodząc 
ze sklepu, ktoś  mnie poprosił  Żebym obejrzała tą  toaletę  to przykra sprawa. Może należałoby 
kogoś  zobowiązać  do tego żeby ta toaleta była w miarę  zadbana, bo nie można z niej skorzystać, 
dziękuję  bardzo 

Pan Jan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej — to są  problemy nasze 

Pani Monika Kużmitiska Burmistrz Węgorzyna — mam nadzieję, że do miejskich toalet 
wrócimy, może uda się  pozyskać  jakieś  środki na zagospodarowanie tego Placu 'Jana Pawła li. 
Kiosk ruchu już  jest nieczynny. W tym miejscu myślę, że najlepiej byłoby zrobić  taką  
nowoczesną  kompaktową, zamykaną  taką, te jak się  włoży pieniądze to się  dopiero otworzy i 
się  wejdzie i jest tam prawie. Że ten luksus. Chyba musimy nad takim czymś  pomyśleć  przy 
zrobieniu kolejnego placu. A tak naprawdę  to chyba muszę  zwolnić  tempo tych inwestycji, tych 
wszystkich działań  

Pani Radna Grażyna Kata— ato jest bardzo potrzebne 
Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna pracownicy się  już  skarżą, że nie mają  siły 
obrabiać  tego wszystkiego inwestycji robimy tyle, że nie wiem czy był  taki okres intensywny w 
te inwestycje i sobie robimy coraz więcej wrogów u innych mieszkańców. Jak zobaczyli w 
Runowie Pomorskim światła to mieszkańcy z Runowa mówią  a dlaczego jeszcze nic chodnik a 
mieszkańcy z Wiewiecka czy z Ginawy a dlaczego nie u nich 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej —i dlatego musimy to jakoś  spokojnie dzielić, 
Radna Luksza proszę  

Pani Radna Anna Luksza ja chciałabym wszystkich Państwa zaprosić, bo jak w piątek 
wszyscy w szkołach będą  na apelach to później będzie jeszcze Odpust a żebyśmy ładnie 
pogańsko zakończyli to zapraszam na Noc Świętojańską  na plaży w Węgorzynie o godz. 19: OO. 
Będą  pokazy ognia, będzie jakiś  tam grill i puszczanie wianków oczywiście na wodę  także 
zapraszamy w piątek o 19:00. Najpierw się  wyświecić  a później trochę  pogańsko 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję  za zaproszenie, Radny Szymko 
proszę  

Pan Radny Jan Szytrzko ja nic będę  zapraszać, tak żartobliwie do tego, co Pani Basia mówiła 
uważam, że marny odpowiednie służby, które powinny działać  w zależności od sytuacji. 
Terytorialnie na terenie gminy wszystko, co jest związane z utrzymaniem czystości i porządku 
jest zadaniem gminy. Natomiast, jeżeli by się  coś  takiego zdarzyło jak miało miejsce między 
Zwierzynkiem a Mieszewem, że na drodze powiatowej został  potracony dzik była kolizja to nie 
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każdy wie, co należy zrobić. A przepisy to regulują  w sposób bardzo oczywisty, jeżeli jest kolizja 
to należy miejsce zabezpieczyć, kierowca ustawia trójkąty z jednej i z drugiej strony i powinien 
powiadomić  odpowiednie służby, które powinny zrobić  to, co do nich należy. Było tak, że 
wieczorem 15 tj. w środę  wieczorem dzik został  potrącony leżał  przez całą  noc, czwartek, piątek 
leżał  i nikt nic wiedział, co z tym dzikiem zrobić. Droga powiatowa, zarządca drogi odpowiada 
za to żeby przejazd był  bezpieczny tak to regulują  przepisy. Dopiero jak zajechałem do Pani 
Burmistrz i musiałem uzgodnić  grzecznie, bo przecież  jest ciepło ludzie jeżdżą  zaraz weekend 
to są  takie sprawy, od których są  służby i należy takie coś  zawieść  do utylizacji, bo to nie, że się  
zakopie gdzieś. Tylko wiele ludzi nie wie po prostu, jeżeli jest coś  przejechane, czy pies czy 
jakieś  inne zwierzę  to trzeba zgłaszać. Przecież  to są  takie rzeczy, które stwarzają  
niebezpieczeństwo na drodze, można wpaść  w poślizg, może ktoś  się  wystraszyć. W przypadku, 
jeżeli nawet drzewo się  przewróci to dzwonimy na straż, jeżeli jest jakaś  dziura po ulewie 
przecież  nie będzie tam Sołtys latał  i stał  całą  noc z jakąś  tam lampką  przy,' eżdżają  strażacy 
zabezpieczają  miejsce i temat jest rozwiązany. Uważam, że to tak należałoby działać  

Pani Radna Barbara Górniak — Sołtys akurat jest strażakiem 

Pan Heronim Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie — a jak się  dzik nadaje do konsumpcji to 
zabierać  i uciekać  

Pan Jan Mazai-o Przewodniczący Rady Miejskiej — Panie Heronimie z tym dzikiem to nie jest 
tak prosto dużo dzików jest z włośniem i to potwierdza się  w naszym kole i to dziki maja po 20 
kg włośnia to jest bardzo niebezpieczne i należy przestrzegać. To, ze można zjeść  to wszyscy 
wiemy, ale dla bezpieczeństwa to mówię  badać, badać  i jeszcze raz badać. Myślę, że 
vkyczerpaliśmy porządek dzisiejszej sesji, jeszcze mieszkaniec naszej gminy proszę  o ciszę  nasz 
mieszkaniec z Drawskiej proszę  

Pan Jan MikuiSki mieszkaniec Węgorzyna jeżeli jest taka możliwość  autobus szkolny, który 
już  teraz nie będzie kursował, bo linia prywatna i autobusy szkolne, które jeździły Węgorzyno — 
Łobez nie będą  jeździły i teraz się  dostać  do Lobza to chyba tylko prywatnym samochodem a nic 
każdego stać  na prywatny samochód 

Pan Józef Drozdowski Radny Powiatu Lobeskiego — prywatny bus będzie jeździł  

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna • jeździły dwa autobusy szkolne, które zaopatrywały 
i Ińsko i Chociwel i zjeżdżają  już  nie będą  kursować  i Nowogard i Łobez, który jeździł  tek zostaje 
Nowo5zard — Lobez bus, który jest 9: 17 powrót 11: 30 i chcąc jechać  do lekarza to trzeba się  
pytać  czy może nas przyjąć  dzisiaj czy jutro czy pojutrze także żadnego połączenia nie ma i nad 
tym się  nikt nie zastanawia przez dwa miesiące 

Pan fan Mazur° Przewodniczący Rady Miejskiej - nie wszyscy zastanawiają  się, myś lą. Widzę  
ten temat Pani Burmistrz i Pani Sekretarz zapisały Pan Radny coś  podpowiada o busie nie wiem 
ten problem praktycznie jest z dojazdem w okTesie wakacyjnym ja tu życzenia składam a 

Pan Jan .114ikulski mieszkaniec Węgorzyna - Ale Panie Janie nawet ten bus jak w tamtym roku 
był  ten bus z .Nowogardu prywatny co leciał  oczywiście przyjechał  tutaj na przystanek, ale mówi 
zabiorę  tylko dwie osoby i to na ryzyko moje i 8 osób dobranoc i teraz albo iść  na okazję  i jestem 
umówiony do lekarza na godz. 10:00 przyjeżdżam o godz. 12:00 i lekarz. mnie nie przyjmuje, bo 
miał  być  Pan o godz. 10:00. To są  takie problemy więcej nie zarobi, bo już  więcej nie może 
zmieścić  kilka razy zapłacił  mandaty i powiedział, że nie weźmie więcej ludzi 
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Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze myślę, że Pani Burmistrz zapisała 
ten temat jest do rozpatrzenia i myślę, że do rozwiązania. Czy są  jeszcze jakieś  inne problemy, 
które zakończyły przed wakacjami mieszkaniec Winnilc 

Pan Andrzej Kujawowicz mieszkaniec Winnik — Pani Burmistrz ja zwracam się  z taką  prośbą  w 
związku z tym, że nie ma naszej Pani Sołtys z Wiimik z prośbą  o dopisanie do tych drzew, które 
zagrażają  jednego takiego drzewa, które jest w Winnikach na skarpie przy kościele stoi taki 
potężny, okazały dąb. System korzeniowy tego drzewa jest tylko w tej skarpie. To drzewo 
przechyla się  na posesję  prywatną  na drugą  stronę  tam wiem, Że już  gmina pomagała remontować  
dach, bo jedna z tych gałęzi się  ułamala a teraz te drzewo idzie całkowicie po prostu u pochyłowi. 
Tam jest poważny temat 

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — konserwator się. !dania 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Wegorzyna — sprawdzimy, bo to będzie albo na terenie 
parafii i wtedy parafia do nas, albo to będzie w pasie drogi powiatowej 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — coś  się  działo z tym drzewem, ale sprawdzę  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — bo, faktycznie ten dąb jest taki dorodny 

Pan Andrzej Kujawowicz mieszkaniec Winnik 	on się  przechyla, zdecydowanie to nie jest 
teren parafii. 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy dobrze sprawdzimy i przekażemy informacje 

IXZakończenie obrad.  

Pan Jan Mazura Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad dzisiejszej sesji zamykam XVII sesję, dziękuję  Państwu, dziękuję  Radnym. 

Protokół  sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 38 ponumerowanych stron, oraz 15 
załączników. 

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

Przewodniczący łkyl Miejskiej 

Proloskołowgła: 
- • 

WioletaPocząłek 

• 
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